
                                                            ΕΒΔΟΜΑΔΙΑΙΑ ΤΟΠΙΚΗ ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ                      

ΤΕΤΑΡΤΗ 16 ΑΥΓΟΥΣΤΟΥ 2023 - ΦΥΛΛΟ 122- 3ο ΕΤΟΣ -ΤΙΜΗ 1 ΕΥΡΩ

ΙΔΙΟΚΤΗΤΗΣ: ΚΤ ΑΠΟΨΗ ΙΚΕ  ΕΚΔΟΤΗΣ - ΔΙΕΥΘΥΝΤΗΣ ΥΛΗΣ: ΓΙΑΝΝΗΣ ΚΑΪΝΤΑΣΗΣ ΑΡΤΑ: ΠΟΡΦΥΡΙΟΥ ΜΗΤ.14 ΤΗΛ.: 2681306860

ΑΠΟΨΗ:. press
www.apopsi-press.gr       

IS
SN

:2
73

2-
97

71

ΟΙ ΑΡΙΣΤΕΡΟΙΟΙ ΑΡΙΣΤΕΡΟΙ
ΣΥΝΔΥΑΣΜΟΙΣΥΝΔΥΑΣΜΟΙ
του Δήμου Αρταίωντου Δήμου Αρταίων
θα κάνουν την διαφοράθα κάνουν την διαφορά

Οι εναλλακτικές της Αριστεράς στην Αυτοδιοίκηση και ο 
“Επικήδειος” της Θεματικής του ΣΥΡΙΖΑ ΠΣ Άρτας

ΤΖΕΝΗ
ΤΑΠΡΑΝΤΖΗ

Κάτι ξεχνάει 
η θεματική 
του ΣΥΡΙΖΑ

ΣΟΦΙΑ ΤΡΑΜΠΑ

Δεν διαφέρουμε 
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προσπάθεια

Μαζί 
συνεχίζουμε 
την μεγάλη 

προσπάθεια

Πάνος Χριστοδούλου: Τοπι-
κή αυτοδιοίκηση  και υγεία
(μια σειρά από χαμένες ευκαιρίες και 

νέες δυνατότητες)

Με κόσμο και 
συμμετοχή πραγμα-
τοποιήθηκε το «3ο 
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μοτών»
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Μέλος της 
Ένωσης Ιδιο-
κτητών Επαρ-
χιακού Τύπου 

Α.Μ.089

Μέλος της 
Ένωσης Δη-

μοσιογράφων 
Ιδιοκτητών 
Περιοδικού 

Τύπου Α.Μ.619

Μέλος της Ευρωπαϊκής Ένωσης ΕΜΜΑ

Δεν διαφέρουμε από 
τον Δήμαρχο Ναυπλίου

Το Ναύπλιο είναι 
ένας ιδανικός 
προορισμός για 
ο ικογενε ιακές 

διακοπές, ιδίως όταν 
έχει κάποιος μικρά παι-
διά. Κοντινές παραλίες, 
κοσμοπολίτικο λιμάνι, 
ιστορικοί προορισμοί, 
ξένοι τουρίστες, επι-
σκέπτες απ’όλη την Ελ-
λάδα, σε συνδυασμό με 

την γραφικότητα της 
παλιάς πόλης, συνθέ-
τουν ένα σκηνικό ιδα-
νικό κυρίως για τις δια-
κοπές του καλοκαιριού. 
Επιστρέφοντας από τις 
ολιγοήμερες διακοπές 
μας, πληροφορηθήκαμε 
ότι το Ναύπλιο έλαβε μια 
διαφορετική δημοσιότη-
τα, σε σχέση με τα όσα 
πριν από λίγο αναφέρα-
με και σχετίστηκε με την 
συμπεριφορά του νυν 
δημάρχου της, ο οποίος 
σύμφωνα πάντοτε με 
τα στοιχεία που παρου-
σιάστηκαν δημοσιογρα-
φικά, πετούσε βρωμιές 
και κόπρανα στην είσο-
δο του σπιτιού του πο-
λιτικού του αντιπάλου. 
Πραγματικά όλη η ελλη-
νική κοινωνία απόρησε 
με την συμπεριφορά του 
συγκεκριμένου πολιτι-
κού προσώπου, ο οποίος 
μάλιστα και αφού την 
αναγνώρισε, στην συ-
νέχεια, προχώρησε την 
πολιτική του εκστρα-
τεία σαν να μην συνέβη 
τίποτε. Και δικαίως θα 

λέγαμε εμείες, καθώς 
μπορούμε να πούμε με 
ευθιξία και με λόγο γνώ-
σης ότι ο συγκεκριμένος 
πολιτικός, έκανε υλικά, 
ό,τι χιλιάδες άλλες υπο-
ψήφιοι είτε εμφανώς, 
είτε φορώντας την κου-
κούλα της ψευδωνυ-
μίας κάνουν άυλα στα 
διάφορα σόσιαλ μήντια: 
κοπρολογούν σε βά-
ρος των πολιτικών τους 
αντιπάλων, δηλαδή εν 
ολίγοις πετάνε «σκατά» 
όχι μόνο στην πόρτα του 
σπιτιού τους, αλλά στον 
ανεμιστήρα, με αποτέλε-
σμα να όζει κυριολεκτι-
κά όλο το πολιτικό σύ-
στημα ιδίως την περίοδο 
αυτή. Μάλιστα πολλοί με 
την επίφαση της ιδεολο-
γίας, των αρχών και της 
πολιτικής ηθικής, κυρι-
ολεκτικά κανιβαλίζουν 
πρόσωπα και τις οικογέ-
νειές τους, επειδή οι επι-
λογές τους είναι διαφο-
ρετικές από τους κριτές 
τους ή επειδή άλλαξαν 
πολιτικό στρατόπεδο. 
Και βέβαια όλοι έχουν 
δικαίωμα στην κριτική, 
όπως όλοι έχουν δικαί-
ωμα στην πολιτική από-
φαση και το τι θα πρά-
ξουν στην ζωή τους. Σε 
όποιον δεν αρέσει, υπάρ-
χει άλλος πιο έντιμος 
τρόπος να διαφωνήσει 
κανείς, εκτός από το να 
λοιδωρεί και να υβρίζει 
και ο τρόπος αυτός είναι 
να τον καταψηφίσει στις 
επικείμενες εκλογές, αυ-
τόν και τον συνδυασμό 
που υποστηρίζει.
Όλα τα άλλα είναι λόγια 
να αγαπιόμαστε και ας 
μην γελάμε καθόλου με 
τον δήμαρχο Ναυπλί-
ου, όταν παρόμοιες συ-
μπεριφορές είναι πολύ 
κοντινές μας και μας 
χαρακτηρίζουν δυσάρε-
στα τόσο τώρα, όσο και 
την επόμενη ημέρα των 
εκλογών...

* Η ΣΟΦΙΑ ΤΡΑΜΠΑ εί-
ναι Δικηγόρος με μετα-
πτυχιακό στην ΕΓΚΛΗ-
ΜΑΤΟΛΟΓΙΑ μέλος της 
Ενωσης Δημοσιογρά-
φων Ιδιοκτητών Περι-
φερειακού Τύπου

Γράφει η ΣΟΦΙΑ ΤΡΑΜΠΑ

Οι εναλλακτικές της Αριστεράς στην Οι εναλλακτικές της Αριστεράς στην 
Αυτοδιοίκηση και ο “Επικήδειος” της Αυτοδιοίκηση και ο “Επικήδειος” της 

Θεματικής του ΣΥΡΙΖΑ ΠΣ ΆρταςΘεματικής του ΣΥΡΙΖΑ ΠΣ Άρτας

Τις ημέρες αυτές 
π α ρ α τ η ρ ο ύ μ ε 
στην Άρτα, αλλά 
και στην υπόλοι-

πη Ελλάδα, μια εφαρμο-
γή στην Αυτοδιοίκηση 
παραίτησης του κέντρου 
από διαδικασίες συμμε-
τοχής στην εκλογική δι-
αδικασία και τόνωση των 
ισχυρισμών, που βαίνουν 
στα πολιτικά άκρα (όπως 
βέβαια τα έχουμε χαρα-
κτηρίσει ιστορικά και 
κοινωνικά). 
Στον μικρό μας και άσημο 
νομό, ο οποίος βέβαια μπορεί 
να μην αποτελεί το κέντρο 
του κόσμου, αλλά για εμάς 
είναι ο μικρόκοσμός μας, το 
περιβάλλον μας, βλέπουμε 
ότι τείνει η εκλογική αντιπα-
ράθεση να εκφραστεί με δυο 
πόλους: από την μια οι συν-
δυασμοί με δεξιούς επικεφα-
λής και αναφερόμαστε στον 
Χρήστο Τσιρογιάννη και τον 
Χριστόφορο Σιαφάκα, οι 
οποίοι φέρουν τον μανδύα 
της πολιτικής ανεξαρτησίας, 
χωρίς όμως να απεκδύονται 
και τον πολιτικό τους προο-
ρισμό από το «μαντρί» της 
Νέας Δημοκρατίας και από 
την άλλη ο συνδυασμός που 
δεν υποστηρίζεται απλώς, 
αλλά είναι κομματικός του 
ΚΚΕ, με επικεφαλής τον 
Στράτο Καλλώνη και τον 
αριστερό (εξωκοινοβουλευ-
τικής αναφοράς) συνδυα-
σμό της Ριζοσπαστικής Αλ-
λαγής, που έχει επικεφαλής 
την Βάσω Αμπελογιάννη. 
Από την άλλη, κόμματα, τα 
οποία είχαν παίξει το ρόλο 
τους στα Αυτοδιοικητικά 
δρώμενα, αδυνατούν να συ-
γκροτήσουν δημοτικές ομά-
δες ως υποψήφιες στις επι-
κείμενες δημοτικές εκλογές. 
Μάλιστα είδαμε ότι ο υπεύ-
θυνος Αυτοδιοίκησης της 
ΝΕ ΠΑΣΟΚ Άρτας, ο οποίος 
διαπίστωσε την αδυναμία 
συγκρότησης κομματικού 
ψηφοδελτίου, κατέφυγε ως 
υποψήφιος με τον συνδυα-
σμό της νυν δημοτικής αρ-
χής.

Ο Επικήδειος ...
 

Από την άλλη ο Θεματικός 
τομέας της Αυτοδιοίκησης 
του ΣΥΡΙΖΑ ΠΣ, αντιδρώ-
ντας στην κριτική για την 
αδυναμία δημιουργίας 
συνδυασμού, προχώρη-
σε σε μια ανακοίνωση, η 
οποία ούτε λίγο, ούτε πολύ 
θύμιζε επικήδειο λόγο, 
αναφέροντας την ιστορική 
πορεία του αυτοδιοικητι-
κού ΣΥΡΙΖΑ από την δε-
καετία του 1990 μέχρι και 
σήμερα... Παρόλα αυτά 
θα είχε σημασία μια τέ-
τοια αναφορά, αν σήμερα 
είχαμε μπροστά μας έναν 
έτοιμο συνδυασμό, μια 
ζωντανή ομάδα στελεχών 
έτοιμα να συνεισφέρουν 
και να δώσουν τον μεγάλο 
αγώνα της Αυτοδιοίκησης. 
Αντί αυτών έχουμε απλώς 
ένα ...πουκάμισο αδειανό.
Επικήδειος αληθινός δη-
λαδή η ανακοίνωση της 
θεματικής Αυτοδιοίκησης 
του ΣΥΡΙΖΑ ΠΣ, καθώς 
δεν υπάρχει άλλος τρό-
πος να κλάψει κανείς, 
παρά λέγοντας «Ο Μακα-
ρίτης ήταν πολύ καλός, 
θα λείψει σε όλους»... 
Και βέβαια όπως γίνεται 
σε όλους τους Επικήδει-
ους (από την εποχή του 
Θουκυδίδη), ποτέ δεν 

αναφέρουμε τα αρνητικά 
του μακαρίτη και τα σφάλ-
ματα που έκανε εν ζωή... 
Και πολύ καλά έκανε η Θε-
ματική και δεν τα ανέφερε.  
Από την άλλη όμως να ση-
μειώσουμε ότι την ίδια κοινή 
ιστορία με τον μακαρίτη, δι-
εκδικεί και ένας άλλος συν-
δυασμός: η δημοτική ομάδα 
της Λίτσας Κιτσαντά, έχει και 
αυτή τις δικές της καταβολές 
και αναφορές και είναι πράγ-
ματι λιγάκι ... απότομο να ξε-
χνιούνται τόσο εύκολα.

Περιμένοντας τη Λίτσα...

Και για να κάνουμε και το 
περιγραφικό άλμα στο συ-
γκεκριμένο άρθρο, μέχρι σή-
μερα, παραμονή του δεκαπε-
νταύγουστου, που γράφεται 
αυτό το πόνημα (προτού 
μας φωτίσει η Μεγαλόχαρη), 
όλοι περιμένουν την δήλωση 
της Λίτσας Κιτσαντά, η οποία 
θα δώσει το πράσινο φως για 
την συνέχιση της ιστορίας 
της δημοτικής αυτής παρά-
ταξης, που ξεκινάει από την 
εποχή του Βασίλη Γιολδάση.
Βέβαια ο χρόνος είναι αδυ-
σώπητος, γνωρίζουμε ότι το 
ένα τηλέφωνο πέφτει πίσω 
από το άλλο, αγωνιούν για 
την συγκρότηση του ψηφο-

δελτίου, γιατί πάνω απ’όλα 
θέλουν να κερδίσουν ένα με-
γάλο στοίχημα: την ενισχυ-
μένη σε ποσοστά εκλογή, 
εισπράττοντας την πολιτική 
δυσαρέσκεια απέναντι στην 
δημοτική αρχή, αλλά και την 
εναλλακτική λύση απέναντι 
στην περίπτωση των δεξιών 
υποψηφίων και του ΚΚΕ... 

Ο μεγάλος κερδισμένος

Ο Στράτος Καλλώνης είναι 
αυτήν την στιγμή ο μεγάλος 
νικητής, των καλών τουλάχι-
στον εντυπώσεων. Και είναι 
βέβαιο ότι ο συνδυασμός 
του θα είναι εκείνος, που θα 
κάνει την μεγάλη έκπληξη 
(μάλλον θα είναι ο μοναδικός 
που δεν θα μας εκπλήξει), 
καταγράφοντας μια ουσια-
στική εκλογική ποσοστιαία 
άνοδο στις πρώτες κάλπες. 
Ο συνδυασμός είναι σχεδόν 
έτοιμος, οι υποψήφιοι είναι 
ένας προς έναν ξεχωριστοί 
και άξιοι, με λόγο και κοινω-
νική παράσταση: δεν έχουν 
και τα ανταγωνιστικά τους 
να τους τραβάνε πίσω. Αν μη 
τι άλλο στην Άρτα μετά τις 
τελευταίες εθνικές εκλογές 
και στον Δήμο, οι επιλογές 
του ΚΚΕ χτυπάνε κόκκινο!!!
Οψόμεθα.

Γράφει ο ΓΙΑΝΝΗΣ ΚΑΪΝΤΑΣΗΣ
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ΠΡΟΣΩΠΑ ΚΑΙ ΠΟΛΙΤΙΚΗ

Μετά τις επιτυχημένες εκδηλώ-
σεις για τα «Ελευθέρια» της 
Άρτας, το Πολιτιστικό Καλο-
καίρι του Δήμου Αρταίων συ-

νεχίζεται δυναμικά με μια σειρά εκδη-
λώσεων όλων των ειδών και για όλες τις 
ηλικίες.
Καθημερινές παραστάσεις, προβολή 

ταινιών, χορευτικές βραδιές με παρα-
δοσιακούς χορούς, συναυλίες, θεατρικά 
δρώμενα, παιδικές παραστάσεις περι-
λαμβάνονται στο πρόγραμμα των επό-
μενων ημερών.
Όλα αυτά, μαζί με τον ανανεωμένο θε-
ρινό κινηματογράφο «Ορφέα», το υπαί-

θριο θεατράκι, τα χωριά και τις πλατείες 
μετατρέπουν την Άρτα σε μια όμορφη 
καλοκαιρινή πόλη.
Αναλυτικά το πρόγραμμα:
-      σκανάρετε το QR Code της αφίσας
-      επισκεφτείτε την ιστοσελίδα του 
Δήμου Αρταίων, www.arta.gr

Τα «Ελευθέρια» παραδίδουν την σκυτάλη 
στο «Πολιτιστικό Καλοκαίρι 2023».

Και νέες δράσεις τα σαββατοκύριακα για να ενισχυθεί η εμπορική 
και τουριστική κίνηση στην πόλη.

Βασίλης Ψαθάς: Μαζί συνεχίζουμε 
την μεγάλη προσπάθεια

Στις Περιφερειακές 
εκλογές του Οκτωβρί-
ου 2023, κατέρχομαι 
ως υποψήφιος Περι-

φερειακός Σύμβουλος, με 
τον συνδυασμό «Αξιοβίωτη 
Ανάπτυξη» κι επικεφαλής τον 
Αλέξανδρο Καχριμάνη.
Μαζί θα συνεχίσουμε την με-
γάλη προσπάθεια που ξεκινή-
σαμε πριν από 12 χρόνια για 
την ανάπτυξη της Ηπείρου 

και το καλό των Ηπειρωτών.
Ο αγώνας για την υλοποίηση 
των έργων που χρειάζεται ο 
τόπος μας είναι ο πρώτιστος 
σκοπός μου και είμαι σίγου-
ρος ότι με την εμπιστοσύνη 
που θα μου δείξει για μια ακό-
μα φορά ο κόσμος της Άρτας, 
θα βαδίσουμε σ’ ένα μέλλον 
πιο ελπιδοφόρο και δημιουρ-
γικό.
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ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΗ ΘΕΜΑΤΙΚΗΣ ΑΥΤΟΔΙΟΙΚΗΣΗΣ ΣΥ-
ΡΙΖΑ-ΠΣ ΑΡΤΑΣ για την αντιΣΥΡΙΖΑ σπέκουλα 

Επειδή η αντιΣΥΡΙΖΑ σπέ-
κουλα για τη στάση του 
κόμματός μας στις δημοτικές 
εκλογές του Δήμου Αρταίων 
καλά κρατεί για σχεδόν οκτώ 
χρόνια πια, 

επειδή πρόκειται για έντονες 
αναλήθειες και αήθεις συ-
κοφαντίες, που στρέφονται 
τόσο εναντίον του κόμματός 
μας -των τοπικών θεσμικών 
του οργάνων και των ανθρώ-
πων του- όσο και προσωπο-
ποιημένα προς τη Βουλευτή 
μας -πρώην Υπουργό και νυν 
Αντιπρόεδρο της Βουλής των 
Ελλήνων-, 

κάνουμε σαφές προς όλες 
ανεξαιρέτως τις κατευθύν-
σεις ότι δεν προτιθέμεθα να 
εξακολουθήσουμε να ανεχό-
μαστε άλλο αναπάντητα αυ-
τήν τη συκοφαντική ρητορι-
κή, τις καφενειακές εικασίες 
και ανυπόστατες διαδόσεις, 
τα ψεύδη, τη λασπολογία 
και το βολικό -για πολλές και 
πολλούς- θόλωμα των τοπι-
κών πολιτικών νερών.  

Είμαστε υποχρεωμένοι και 
αποφασισμένοι να βάλουμε 
οριστικά τέλος στα βρώμικα 
χτυπήματα και στην εν λόγω 
-μεθοδευμένη εδώ και πολλά 
χρόνια και διαρκώς συντη-
ρούμενη και τροφοδοτούμε-
νη από διάφορες πλευρές και 
για διάφορους λόγους- προ-
παγανανδιστική επίθεση και 
στοχοποίηση.

Υπενθυμίζοντας και θέτοντας 
υπ’ όψιν και στην κρίση όλων 
τα πραγματικά δεδομένα. 

Όχι υπονοητικές τερατολο-
γίες και στοχευμένες κακο-
ήθειες, βγαλμένες απ’ την 
κοιλιά όσων τις δημιουργούν 
και τις μεταφέρουν. 

Όχι στοιχεία φαντασιακά, 
που να καλύπτουν την προ-
κατάληψη επιβεβαίωσης ή/
και τη συκοφαντική πρόθεση 
ή/και τις προσωπικές εμπά-
θειες ή/και την αποφυγή και 
μετάθεση ευθυνών ή/και τις 
ατομικές στρατηγικές ή/και 
τις αντιπολιτευτικές στοχεύ-
εσεις ή/και τις μικροπολιτικές 
μεθοδεύσεις κάποιων. 

Πραγματικά δεδομένα και 
μόνο.

Δεδομένο 1ο: Ο νέος εκλογι-
κός νόμος απαιτεί για νομικά 
αποδεκτό ψηφοδέλτιο στε-
λέχωσή του με 84 άτομα, για 
συμμετοχή υποψηφίων σε 
όλες τις Δημοτικές Κοινότη-
τες, πέρα από τις Δημοτικές 
Ενότητες, ελάχιστο αριθμό 
ίσο με 120 άτομα και για την 
εξάντληση των δυνατοτήτων 
στελέχωσης των ψηφοδελτί-
ων 317 άτομα. Με ποσόστω-
ση φύλου ίση με 40%. 

Δεδομένο 2ο: Από τη σύ-
σταση του Καποδιστριακού 
Δήμου Αρταίων, την τελευ-

ταία 25 ετία, το κόμμα μας 
έχει συμμετάσχει ενεργά 
στις δημοτικές εκλογές, πα-
ρέχοντας στήριξη και συντε-
λώντας -στο βαθμό που του 
αναλογούσε και με βάση τις 
δυνατότητες και τις διαθεσι-
μότητες των μελών και των 
φίλων του- στη συγκρότηση 
αξιόμαχων αυτοδιοικητικών 
ψηφοδελτίων. Στοχεύοντας 
σταθερά στην αυτονομία 
των δημοτικών παρατάξεων, 
στη συστράτευση αριστερών 
και προοδευτικών ατόμων 
και συλλογικοτήτων, στις δι-
αφανείς συμμαχίες στη βάση 
προγραμμάτων και αρχών, 
με στόχο τη διεκδίκηση της 
Δημοτικής Αρχής και όχι την 
κομματική εκλογική κατα-
γραφή. 

Έτσι, στις εκλογές του 1998 
και του 2002 στηρίχθηκε 
ως επικεφαλής της ΚΙΝΗ-
ΣΗΣ ΠΟΛΙΤΩΝ ο αείμνηστος 
Βασίλης Γιολδάσης, λαμβά-
νοντας 2.106 ψήφους (πο-
σοστό 16,22%) και 2.101 
ψήφους (ποσοστό 14,84%) 
αντίστοιχα. 
Τη σκυτάλη της παράταξης 
ομόφωνα πήρε από τα μέλη 
της η συντρόφισσα Όλγα 
Γεροβασίλη, που τέθηκε επι-
κεφαλής της συνέχειας και 
μετεξέλιξης της ΚΙΝΗΣΗΣ 
ΠΟΛΙΤΩΝ, της ΔΗΜΟΤΙΚΗΣ 
ΑΛΛΑΓΗΣ, δίνοντας με τη 
στήριξη του κόμματος την 
αυτοδιοικητική μάχη στις 
εκλογές του 2006 και στις 
πρώτες εκλογές του Καλλι-
κρατικού Δήμου Αρταίων, 
το 2010, λαμβάνοντας 3.413 
ψήφους (ποσοστό 23,89%) 
και 5.415 ψήφους (ποσοστό 
20,1%) αντίστοιχα.

Οι εκλογές του 1998 δεν εί-
χαν επαναληπτική εκλογή, 
καθώς ο αείμνηστος Κώστας 
Βάγιας είχε λάβει ποσοστό 
52,40% και εκλέχτηκε Δή-
μαρχος από τον πρώτο γύρο. 
Στις άλλες τρεις εκλογικές 
αναμετρήσεις είναι γνωστό 
σε όλους και αναντίρρητο 
πως και οι εν λόγω παρατά-
ξεις και ο χώρος μας υποστή-
ριξαν και συνέδραμαν -στην 
2η Κυριακή- την εκλογή στη 
θέση της Δημοτικής Αρχής 
των “όμορων ιδεολογικά” 
προοδευτικών παρατάξεων. 
Με επικεφαλής τους έχοντες 
το χρίσμα του ΠΑΣΟΚ κ.κ. 
Οικονομίδη (το 2002 και το 
2006) και Παπαλέξη το 2010. 
Έναντι των υποψηφίων της 
ΝΔ, του αείμνηστου Κώστα 
Βάγια και των κ.κ. Κοτσαρί-
δα και Παπαβασιλείου αντί-
στοιχα.

Δεδομένο 3ο: Η δημαρχιακή 
θητεία Τσιρογιάννη ξεκίνησε 
στις δημοτικές εκλογές του 
2014. Επί συγκυβερνήσεως 
ΝΔ-ΠΑΣΟΚ, Σαμαρά – Βενι-
ζέλου.

Τότε πρωτοεμφανίστηκε η 
παράταξη ΑΡΤΙΝΩΝ ΣΥΝΕΡ-
ΓΑΣΙΑ, με επικεφαλής τον 

νυν Δήμαρχο, που έλαβε την 
1η Κυριακή 8.747 ψήφους 
και ποσοστό 32,57%. 

Σ’ εκείνη την αναμέτρηση εί-
χαν κατέλθει δύο παρατάξεις 
με αναφορά στο ΠΑΣΟΚ, οι 
οποίες είχαν συγκεντρώσει 
αθροιστικά 12.399 ψήφους 
και ποσοστό 46,36% :

Η ΑΡΤΙΝΩΝ ΟΡΑΜΑ, με επι-
κεφαλής τον κ. Στασινό, που 
κατέλαβε τη 2η θέση (με 
6.239 ψήφους και 23,23%) 
και 
η ΓΕΦΥΡΑ ΣΤΟ ΜΕΛΛΟΝ, με 
επικεφαλής τον κ. Παπαλέ-
ξη, που κατατάχθηκε 3η (με 
6.160 ψήφους και 22,94%). 
Την τέταρτη θέση είχε κατα-
λάβει η ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΙΚΗ ΔΗ-
ΜΟΤΙΚΗ ΑΛΛΑΓΗ, το ψηφο-
δέλτιο που στηριζόταν τότε 
από τον ΣΥΡΙΖΑ με επικεφα-
λής την κ. Λίτσα Κιτσαντά -η 
οποία μετά την εκλογή της σ. 
Όλγας Γεροβασίλη το 2012 
στο Ελληνικό Κοινοβούλιο 
και την παραίτησή της από 
τη θέση της Δημοτικής Συμ-
βούλου, ανέλαβε την ευθύνη 
να αποδεχθεί την ομόφωνη 
απόφαση και να τεθεί επικε-
φαλής του αυτοδιοικητικού 
ψηφοδελτίου- το οποίο και 
έλαβε 4.185 ψήφους και πο-
σοστό 15,58%. 
Η κεντροαριστερά λοιπόν 
του 2014 στο Δήμο Αρταί-
ων (που εσχάτως και κατά 
το δοκούν την επικαλούνται 
σήμερα και τη συμποσούν 
εκλογικά κάποιοι, ώστε να 
μπορούν να χρεώσουν στον 
ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ και τους ανθρώ-
πους του υπόγειες μεθοδεύ-
σεις και συναλλαγές υπέρ 
της δεξιάς) είχε συγκεντρώ-
σει ποσοστό 61,84%. 
Δήμαρχος, όμως, στην ανα-
μέτρηση των δύο παρατά-
ξεων που συμμετείχαν στο 
δεύτερο γύρο, της ΑΡΤΙΝΩΝ 
ΣΥΝΕΡΓΑΣΙΑ του κ. Τσιρο-
γιάννη και της ΑΡΤΙΝΩΝ 
ΟΡΑΜΑ του κ. Στασινού, 
εξελέγη ο επικεφαλής της 
δεξιόστροφης παράταξης. 
Με γνωστή στην τοπική κοι-
νωνία τη στήριξή του στο 

δεύτερο γύρο από μεγάλο 
τμήμα του δυναμικού που 
υποστήριζε το τρίτο ψη-
φοδέλτιο στις εκλογές του 
2014. Έτσι, ο κ. Στασινός 
έλαβε στον 2ο γύρο 3.705 
ψηφοδέλτια περισσότερα 
απ’ όσα είχε την 1η Κυρια-
κή. Δηλαδή περί τους 2.500 
ψήφους λιγότερους απ’ το 
άθροισμα των ψήφων που 
είχαν συγκεντρώσει οι δύο 
παρατάξεις του ΠΑΣΟΚ μία 
εβδομάδα πριν. 
Δεδομένο 4ο: Το 2019, επί 
κυβερνήσεως Τσίπρα, κα-
τήλθαν δύο ψηφοδέλτια 
δεξιάς κατεύθυνσης, που 
αθροιστικά έλαβαν την 1η 
Κυριακή ποσοστό 51,95%. 
Η ΑΡΤΙΝΩΝ ΣΥΝΕΡΓΑΣΙΑ, 
πρώτος συνδυασμός της 1ης 
Κυριακής, με 9.300 ψήφους 
και ποσοστό 36,72% και οι 
ΠΟΛΙΤΕΣ ΜΕ ΟΡΑΜΑ, με επι-
κεφαλής τον κ. Μπαλάγκα, 
που κατατάχθηκαν τέταρτοι 
με 3.858 ψήφους και ποσο-
στό 15,23%.
Τη δεύτερη θέση κατέλαβε 
η ΔΗΜΟΤΙΚΗ ΑΝΑΓΕΝΝΗΣΗ, 
το ψηφοδέλτιο που στηρί-
χθηκε από τον ΣΥΡΙΖΑ, με 
5.027 ψήφους και ποσοστό 
19,85% και την τρίτη θέση, 
με 4.441 ψήφους και ποσο-
στό 17,53%, η ΓΕΦΥΡΑ ΣΤΟ 
ΜΕΛΛΟΝ, το ψηφοδέλτιο 
του ΠΑΣΟΚ που είχε κατατα-
γεί τρίτο και στις δημοτικές 
εκλογές του 2014. 
Η ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΙΚΗ ΔΗΜΟΤΙ-
ΚΗ ΑΛΛΑΓΗ, που είχε -μετά 
τη διάσπαση του 2015- δια-
χωρίσει τη θέση της από τον 
ΣΥΡΙΖΑ, είχε λάβει σ’ εκείνες 
τις εκλογές την έκτη θέση, 
με ποσοστό 5,04%. 
Δήμαρχος, την 2η Κυριακή, 
επανεκλέχθηκε ο επικεφα-
λής της ΑΡΤΙΝΩΝ ΣΥΝΕΡ-
ΓΑΣΙΑ, λαμβάνοντας 10.996 
ψήφους (1.700 περισσότε-
ρες από όσες είχε λάβει την 
1η Κυριακή) και ποσοστό 
58,91%. 
Η δε ΔΗΜΟΤΙΚΗ ΑΝΑΓΕΝ-
ΝΗΣΗ αύξησε στις επανα-
ληπτικές εκλογές τη δύναμή 
της κατά 2.650 ψηφοδέλ-
τια, λαμβάνοντας τελικά 

7.670 ψήφους και ποσοστό 
41,09%, εκλέγοντας στο 
Δ.Σ. του Δήμου Αρταίων την 
επικεφαλής της και άλλους 5 
Δημοτικούς συμβούλους.
Δεδομένο 5ο: Λίγους μήνες 
μετά τις εκλογές του 2019 
ο ΣΥΡΙΖΑ ήρε την εμπιστο-
σύνη του και διαχώρισε τη 
θέση του από την επικεφα-
λής της παράταξης ΔΗΜΟΤΙ-
ΚΗ ΑΝΑΓΕΝΝΗΣΗ.
Δεδομένο 6ο: Τριμελής Αντι-
προσωπεία του κόμματός 
μας ανέλαβε την πρωτοβου-
λία και ζήτησε συνάντηση, 
η οποία πραγματοποιήθηκε 
στις 7 Ιουλίου, κατά σειρά με 
τους επικεφαλής και με μέλη 
των παρατάξεων ΓΕΦΥΡΑ 
ΣΤΟ ΜΕΛΛΟΝ, ΔΗΜΟΤΙΚΗ 
ΑΝΑΓΕΝΝΗΣΗ και ΡΙΖΟΣΠΑ-
ΣΤΙΚΗ ΔΗΜΟΤΙΚΗ ΑΛΛΑΓΗ. 
Προκειμένου να διερευνηθεί 
η δυνατότητα εκλογικής συ-
μπαράταξης, με στόχο από 
την πλευρά μας την ενδυνά-
μωση της κοινής έκφρασης 
και εκπροσώπησης του προ-
οδευτικού κόσμου της περι-
οχής μας στην κατεύθυνση 
αντιδεξιού “μετώπου” στο 
Δήμο Αρταίων.
Δεδομένο 7ο: Μετά τη συ-
νάντηση και ενόψει των 
δημοτικών εκλογών του 
Οκτωβρίου του 2023, η ΡΙ-
ΖΟΣΠΑΣΤΙΚΗ ΔΗΜΟΤΙΚΗ 
ΑΛΛΑΓΗ ανακοίνωσε, στις 16 
Ιουλίου, την ομόφωνη από-
φαση της ανοικτής συνέλευ-
σης των μελών της για αυτό-
νομη πορεία στις δημοτικές 
εκλογές, με επικεφαλής την 
δημοτική σύμβουλο Βάσω 
Αμπελογιάννη, η οποία έχει 
αντικαταστήσει την κ. Κιτσα-
ντά, μετά την παραίτηση της 
τελευταίας λίγους μήνες πριν 
από τη θέση της Δημοτικής 
Συμβούλου.
Δεδομένο 8ο: Μετά τη συνά-
ντηση και ενόψει των δημο-
τικών εκλογών του Οκτωβρί-
ου του 2023, η επικεφαλής 
της παράταξης ΔΗΜΟΤΙΚΗ 
ΑΝΑΓΕΝΝΗΣΗ ανακοίνωσε, 
στις 17 Ιουλίου, την απο-
χώρησή της από τη διεκδί-
κηση της Δημαρχίας. Από 
τότε, σταδιακά έως σήμερα, 

οι 5 εκλεγμένοι δημοτικοί 
σύμβουλοι της παράταξης 
ανακοινώθηκε πως θα στελε-
χώσουν τα ψηφοδέλτια του 
δεξιού Δημάρχου, το “αντάρ-
τικο” ψηφοδέλτιο του επίσης 
δεξιού, μέχρι πρότινος Αντι-
δημάρχου του, καθώς και το 
Περιφερειακό ψηφοδέλτιο 
του δεξιού Περιφερειάρχη 
Ηπείρου.
Δεδομένο 9ο: Μετά τη συ-
νάντηση και ενόψει των δη-
μοτικών εκλογών του Οκτω-
βρίου του 2023, σύμφωνα 
με ανακοίνωση της Νομαρ-
χιακής Επιτροπής του, το 
ΠΑΣΟΚ-ΚΙΝΑΛ επεδίωξε τη 
συγκρότηση ψηφοδελτίου 
με επικεφαλής τον κ. Παπα-
λέξη, που έθεσε τη διαθεσι-
μότητά του για την εκλογική 
προσπάθεια
υπό όρους, αναλαμβάνοντας 
και τη διερευνητική προ-
σέγγιση με την επικεφαλής 
της ΔΗΜΟΤΙΚΗΣ ΑΝΑΓΕΝ-
ΝΗΣΗΣ. Οι δυο παρατάξεις 
τον περασμένο Οκτώβρη 
είχαν ανακοινώσει με κοινή 
συνέντευξη τύπου την από-
φασή τους για συμπόρευση 
τον εναπομείναντα χρόνο 
για τις δημοτικές εκλογές 
στο Δήμο Αρταίων. Τελικά, 
στις 28 Ιουλίου απεσύρθη 
η διαθεσιμότητα Παπαλέξη. 
Έκτοτε η πρώτη σε σταυ-
ρούς εκλεγμένη σύμβου-
λος της παράταξης ΓΕΦΥΡΑ 
ΣΤΟ ΜΕΛΛΟΝ, καθώς και η 
αντικαστάτριά της στο Δημ. 
Συμβούλιο, μετά την προ λί-
γων μηνών παραίτησή της, 
ανακοινώθηκε πως θα στελε-
χώσουν το ψηφοδέλτιο του 
δεξιού Δημάρχου.
Δεδομένο 10ο: Η θέση του 
ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ για την κρισιμό-
τητα και το ρόλο που παίζουν 
οι ιδεολογίες των ανθρώπων 
της αυτοδιοίκησης στη δι-
οίκηση και το μέλλον των 
Δήμων, καθώς και για την 
αναγκαιότητα πολιτικής αυ-
τοδιοικητικής προοδευτικής 
συστράτευσης, διατυπώθηκε 
ευκρινώς και καθαρά στην 
προχθεσινή ανακοίνωση της 
Νομαρχιακής μας Επιτροπής. 
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Ηπειρωτικές Γεύσεις Ηπειρωτικές Γεύσεις 
με Παράδοση και με Παράδοση και 

Μεράκι!!!Μεράκι!!!
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GLAM…PING: εμπειρίες πολυτέλειας 
και λύσεις διακοπών!!!

Το κάμπινγκ εί-
ναι, παγκοσμί-
ως, μία από τις 
πλέον ανερχό-
μενες μορφές 

διακοπών. Η χώρα μας όχι 
μόνο δεν αποτελεί εξαίρε-
ση, αλλά ειδικά στην Ελ-
λάδα ζει μέρες δόξας εδώ 
και πολλά χρόνια και ειδι-
κά κατά την περίοδο της 
κρίσης. Τουρίστες από 
όλη τη χώρα, αλλά και τα 
Βαλκάνια, κατακλύζουν 
τα οργανωμένα και μη 
κάμπινγκ ανά την ελληνι-
κή επικράτεια περνώντας 
τις διακοπές τους κοντά 
στη φύση, με βαλάντιο 
για όλες τις τσέπες.
Υπάρχουν, όμως, και εκεί-
νοι -με «γερά πορτοφόλια», 
οι οποίοι θέλουν έναν τόνο 
πολυτέλειας στην επαφή 
τους με τη φύση, μια δόση 
glam. Έτσι, ο συνδυασμός 
camping και glam συνθέτει 
το glamping.
Το glamping είναι το κά-
μπινγκ με ανέσεις και -σε 
ορισμένες περιπτώσεις- υπη-
ρεσίες σε θέρετρα, που συ-
νήθως δεν σχετίζονται με το 
«παραδοσιακό» κάμπινγκ. 
Αυτή η νέα τάση έχει γίνει 
ιδιαίτερα δημοφιλής σε του-
ρίστες του 21ου αιώνα, που 
αναζητούν τις πολυτέλειες 
της ξενοδοχειακής διαμονής 
παράλληλα με την απόδρα-
ση και περιπέτεια αναψυχής 
στον εξωτερικό χώρο.
Με τον όρο «glamping» νο-
είται η εμπειρία πολυτελούς 
διαμονής στη φύση, σε του-
ριστικά καταλύματα στην 
ύπαιθρο που ανεγείρονται σε 
εκτός σχεδίου περιοχές και 
περιλαμβάνουν διαφοροποι-
ημένους τύπους διαμονής σε 
δομές ήπια εναρμονισμένες 
στο φυσικό περιβάλλον, συν-
δυάζοντας υψηλή αισθητική 
και παροχή αναβαθμισμένων 
υπηρεσιών.
Τα ποιοτικά κριτήρια 
glamping είναι τα εξής:
α) διαμονή σε άρτια και ποι-
οτικά εξοπλισμένα διαφόρων 
τύπων και μεγεθών κατασκη-
νωτικά μέσα ή ημιμόνιμες 
δομές υψηλής αισθητικής σε 
κελύφη ιδιαίτερου αρχιτεκτο-
νικού σχεδιασμού που δύνα-
νται να συναρμολογούνται 

και να αποσυναρμολογούνται 
ή να μεταφέρονται, όπως 
ενδεικτικά θολωτές δομές 

(domes), γιούρτες (yurts), 
πασαλοκαλύβες.
β) εναρμόνιση των κατασκη-

νωτικών μέσων και ημιμό-
νιμων δομών με το φυσικό 
περιβάλλον με τη μικρότερη 

δυνατή επέμβαση σε αυτό,
γ) χρήση υλικών στο σύνολο 
της εγκατάστασης φιλικών 

προς το φυσικό περιβάλλον,
δ) προώθηση δραστηριοτή-
των θεματικού τουρισμού – 
ειδικών μορφών τουρισμού.
Είμαστε στην διάθεσή σας 
για να δώσουμε λύσεις τόσο 
για επιχειρήσεις, όσο και για 
ιδιώτες που επιθυμούν να 
αναβαθμίσουν την εμπειρία 
της επαφής με την φύση, 
κρατώντας τις ανέσεις του 
σύγχρονου τρόπου ζωής.

ΕΠΙΚΟΙΝΩΝΗΣΤΕ ΜΕ ΤΟ 
ΤΗΛΕΦΩΝΟ 6936975764 
για να σας προτείνου-
με λύσεις και ιδέες για 
Σκηνές Camping, Σκηνές 
Καμπάνα, Igloo για εστι-
ατόρια, cafe bar, Χιο-
νοδρομικά, Ξενοδοχεία, 
οργανωμένα Camping 
και Glamping και εμπει-
ρίες LUXURY GLAMPING 
με προτάσεις MATRIX, 
GALAXY και WILD WEST 
προοπτικές…

ΔΕΝ ΑΠΑΙΤΕΙΤΑΙ ΑΔΕΙΑ ΠΟΛΕΟΔΟΜΙΑΣ !!

Για Εστιατόρια, Cafe Bar, Ξενοδοχεία, Κήπους, οικόπεδα
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Μια πρώτη απάντη-
ση στην ανακοίνω-
ση της θεματικής 
του ΣΥΡΙΖΑ ΑΡ-

ΤΑΣ..

1.)Να θυμίσω ότι η επικε-
φαλής της Δημοτικής Ανα-
γέννησης ονομάζεται Τα-
πραντζή-Κοίλια Τζένη του 
Βελησσαρίου και της Θεοδώ-
ρας γεννημένη στην Αρτα το 
1964.

(γιατί στην ανακοίνωση σας 
δεν με αναφέρετε καν…ενώ 
αναφέρετε όλους τους υπο-
ψήφιους δημάρχους των τε-
λευταίων 30 χρόνων!!..????)

2).Ως δημοτική παραταξη 
στείλαμε mail με θέμα συ-
νάντηση για διάλογο για τις 
προσεχείς δημοτικές εκλο-
γές απο τις 20 Απριλίου του 
2023(για το οποίο δεν πήρα-
με ποτέ απάντηση)!!!

3.)Η τριμελής επιτροπή που 
συναντηθηκε μαζί μας αρχές 

Απάντηση της Τζένης Ταπραντζή στην 
θεματική του ΣΥΡΙΖΑ ΠΣ Άρτας

Ιούλη, μας ανακοίνωσε ότι 
έχει “επικεφαλής”ψηφοδελ-
τίου!!

4.)Το ίδιο συνέβηκε και μια 
εβδομάδα αργότερα όταν το 

πρώτο όνομα του “επικεφα-
λής” δεν δέχτηκε και μας δό-
θηκε άλλο όνομα “επικεφα-
λής”!!
Απαντάμε λοιπόν!!

1.Οι εκλεγμένοι της Δημο-
τικής Αναγέννησης ,και όχι 
μόνο,4 χρόνια κράτησαν 
ψηλά την αντιπολίτευση στο 
Δήμο Αρταίων!!

Εσείς τώρα τους θυμηθήκα-
τε;;

2.Για εσάς “συνεργασία”ση-
μαίνει το να επιβάλετε επικε-
φαλής παράταξης και μόνο;;

3.Και αφού σας αδειάσαμε τη 
γωνιά, εμείς που δεν κάναμε 
τίποτα, γιατί δεν προχωρήσα-
τε σε συγκρότηση ψηφοδελ-
τίου;;

Ξέρετε στη ζωή δεν μπορούμε 
να έχουμε και το “σκύλο χορ-
τάτο και την πίτα ολόκληρη”!!

Και επειδή λέμε αλήθειες, να 
τις λέμε όλες!!

Οχι αυτές που θέλουμε!!
Ας απολογηθείτε λοιπόν στην 
τοπική κοινωνία, γιατί και το 
νόμο “Βορίδη” γνωρίζατε εδώ 
και ένα χρόνο,και εμείς, ως 
παράταξη σας καλέσαμε πολ-
λάκις,και ποτέ δεν βάλαμε τις 
“προσωπικές” μας φιλοδοξίες 
πάνω από το “κοινό” καλό του 
τόπου!!

Αφού πέρασαν 
λίγες μέρες, 
αφού η 
πίκρα για την 
αποτυχία του 

εγχειρήματος καταλάγιασε, 
θεωρώ πως πρέπει να 
πω λίγα λόγια δημόσια, 
σχετικά με την παραίτηση 
από την προσπάθεια για τη 
δημιουργία συνδυασμού, 
με στόχο τη συμμετοχή 
στις δημοτικές εκλογές..

Στις 19 Ιουλίου 2023, 
συμφωνήσαμε με 
συντρόφους του ΣΥΡΙΖΑ – 
ΠΣ, να διερευνήσουμε τη 
δυνατότητα δημιουργίας 
συνδυασμού, με κορμό 
το κόμμα μας, για τη 
συμμετοχή μας στις 
επερχόμενες δημοτικές 
εκλογές του Οκτωβρίου 
2023..

Σ’ αυτή την προσπάθεια, 
προτάθηκα εγώ ως 
επικεφαλής του 
συνδυασμού..

Στις αμέσως επόμενες 
μέρες, ξεκίνησα 
τη διερεύνηση της 
δυνατότητας σχηματισμού 
δημοτικής παράταξης, με τη 
βοήθεια των συνεργατών 
μου, των φίλων μου και 
των συντρόφων του 
ΣΥΡΙΖΑ – ΠΣ..

Γρήγορα έγινε αντιληπτό, 

ότι υπήρχε τεράστια 
δυσκολία σχηματισμού 
συνδυασμού, αφού η 
ανταπόκριση του κόσμου 
για τη συμμετοχή του, δεν 
ήταν η αναμενόμενη..

Λ α μ β α ν ο μ έ ν ω ν 
υπόψη : αφενός της 
μη ικανοποιητικής 
ανταπόκρισης των 
συνδημοτών μας για 
τη συμμετοχή τους 
στο συνδυασμό μας, 
και αφετέρου των 
πιεστικών χρονικών 
ορίων για το σχηματισμό 
του συνδυασμού, 
γνωστοποίησα στα 
αρμόδια κομματικά 
όργανα [Νομαρχιακή 
Επιτροπή – Νομαρχιακή 
Ολομέλεια – Γραμματεία 
Νομαρχιακής Επιτροπής] 
την τεράστια δυσκολία του 
εγχειρήματος, αφού δεν 
βρίσκαμε υποψηφίους..

Αποφασίστηκε να 
προσπαθήσουμε για 
κάποιο χρονικό διάστημα 
ακόμη, στο οποίο και πάλι 
η ανταπόκριση δεν ήταν 
καθόλου αισιόδοξη..

Μπροστά σε αυτά 
τα αδιέξοδα και 
επειδή ένοιωθα πως η 
υποψηφιότητά μου δεν 
ήταν όσο θα χρειαζόταν 
αποδεκτή, στη Γραμματεία 
της Νομαρχιακής 

Επιτροπής στις 7-8-2023, 
ανακοίνωσα την παραίτησή 
μου, έτσι ώστε ο πολιτικός μας 
οργανισμός ΣΥΡΙΖΑ – ΠΣ, να 
έχει τα χρονικά περιθώρια να 
αναζητήσει και να διερευνήσει, 
μιάν άλλη υποψηφιότητα..

Θέλω να ευχαριστήσω από 
καρδιάς :

-όσες και όσους υποψήφιους 
συμπορεύτηκαν μαζί μας,

-τους άμεσους συνεργάτες 
μου, που πρόσφεραν ολόθερμα 
τη βοήθειά τους,

-τους αγαπημένους φίλους, 
που μοιράστηκαν τις αγωνίες 
μας,

-τους πολιτικούς συντρόφους, 
που συνέδραμαν την 
προσπάθεια ανυστερόβουλα..

Κρατώ τις καλές στιγμές, 
τη ζεστασιά, τις φιλίες που 
αναπτύχθηκαν και υπόσχομαι 
πως δεν θα χαθούμε..
Έχουμε να δώσουμε πολλές 
μάχες ακόμη..
Παρά την πίκρα για την 
αποτυχία του εγχειρήματος, 
απομένει η γλυκειά επίγευση, 
ότι ΠΡΟΣΠΑΘΗΣΑΜΕ!!

Θα μου επιτραπεί να κάνω 
μιάν ειδικότερη αναφορά 
στη Μαργαρίτα, την Όλγα, 
το Βασίλη, το Γρηγόρη, 
την Αγλαΐα, τα παιδιά της 
Νομαρχιακής Επιτροπής και 
να τους ευχαριστήσω για τη 
στήριξη της προσπάθειας..
Κοντολογίς, αυτό είναι το 
χρονικό της υπόθεσης και 
ουδέν έτερον, παρά τα όσα 
συκοφαντικά και κακόβουλα 
ψιθυρίζονται..
Η ζωή, οι χαρές, οι λύπες, 
οι αγωνίες, οι αγώνες 
συνεχίζονται!!!

Ο Πάνος Καραγιώργος για την αποχώρησή 
του από υποψήφιος: ΛΙΓΑ ΕΚΛΟΓΙΚΑ
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Οι Διπλωματούχοι μηχανικοί ζητάν 
την τροποποίηση του διαγωνισμού

Με νεότερη διαμαρ-
τυρία της Πανελ-
λήνιας Ένωσης 
δ ιπλωματούχων 

Μηχανικών Εργοληπτών Δη-
μοσίων Έργων προς τον Δήμο 
Αρταίων για τους όρους της 
διακήρυξης του έργου ανά-
πλασης κεντρικού πυρήνα της 
πόλης της Άρτας, ζητά την 
Τροποποίηση της διακήρυξης 
ώστε η  πλέον συμφέρουσα 
από οικονομική άποψη προ-
σφορά να  προσδιορίζεται 
βάσει της τιμής και μόνον, 
προκειμένου να μην υπεισέρ-
χονται υποκειμενικοί παρά-
γοντες, που δεν συνάδουν με 
την φύση του υπό ανάθεση 
έργου ανάπλασης κεντρικού 
πυρήνα της πόλης της Άρτας.

Κύριε Δήμαρχε,
 Με την παρούσα επιστολή εκ-
φράζουμε την έντονη διαμαρτυ-
ρία μας για τα κριτήρια επιλογής 
Αναδόχου κατασκευής του έργου 
του θέματος, που δημιουργούν 
συνθήκες μη υγιούς ανταγωνι-
σμού, περιορίζουν το δικαίωμα 
συμμετοχής των
ενδιαφερομένων και προκαλούν 
εύλογες απορίες.
 Συγκεκριμένα στο άρθρο 14 της 
διακήρυξης αναφέρεται ότι η επι-
λογή των κριτηρίων, που τίθενται 
συμφώνως με το Άρθρο 86 του 
Ν. 4412/2016, εκπορεύεται, εκτός 
των άλλων, και από το γεγονός 
ότι « Το έργο από την φύση του 
απαιτεί πολύ καλή ποιότητα κα-
τασκευής, με ιδιαίτερη έμφαση 
στις λεπτομέρειες της κατασκευ-
ής (επιστρώσεων – εξοπλισμού), 
αλλά και πολύ καλή οργάνωση 
του εργοταξίου, με επάρκεια των 
διατιθέμενων πόρων (κατάλληλων 
μηχανημάτων και ανθρώπινου δυ-
ναμικού) ώστε να εκτελεστεί με 
ταχύτητα και άμεση επίλυση των 
προβλημάτων που
θα προκύπτουν κατά την πορεία 
της κατασκευής των έργων».
Γίνεται αντιληπτό ότι τα ανωτέρω 
κριτήρια ισχύουν για κάθε κατα-
σκευή Δημοσίου Έργου.
 Επιπλέον το κυρίως αντικείμενο 
του έργου αποτελούν οι εργασίες 
ανάπλασης –ανακατασκευής – δι-
αμόρφωσης των κοινοχρήστων 
χώρων του κεντρικού πυρήνα της 
πόλης της Άρτας και ο επανασχε-
διασμός του πεζοδρομημένου κέ-
ντρου της πόλης σε συνδυασμό 
με την παράλληλη εξασφάλιση 
και διευθέτηση – επέκταση της 
υποδομής των εγκαταστάσεων 
δικτύων, λειτουργικών διαμορ-
φώσεων και αστικού εξοπλισμού, 
αντικείμενο σύνηθες, χωρίς ιδιαι-
τερότητες, που οι Εργοληπτικές 
Επιχειρήσεις που είναι εγγεγραμ-
μένες στο ΜΕΕΠ στις κατάλληλες 
κατηγορίες δύνανται να κατα-
σκευάσουν άριστα σύμφωνα με 
τους κανόνες της τέχνης και της 
επιστήμης, με μοναδικό κριτήριο 
την χαμηλότερη τιμή.
Επίσης, ενώ η αναθέτουσα αρχή 
οφείλει να διασφαλίζει σε όλα τα 

στάδια της διαδικασίας τόσο την 
αρχή της ίσης μεταχειρίσεως των 
εν δυνάμει διαγωνιζομένων όσο 

και την αρχή της διαφάνειας, είναι 
προφανές ότι τα εν λόγω κριτήρια 
ανάθεσης ομοιάζουν φωτογραφι-

κά και επιτρέπουν υποκειμενικές 
κρίσεις.
 Ενδεικτικά και μόνο αναφέρουμε 

ότι για τη βαθμολόγηση στο Υπο-

κριτήριο Κ.1.3 -Βαθμός συνοχής 

Ομάδας Διεύθυνσης Έργου- θα 

αξιολογηθεί ο βαθμός συνοχής 

των βασικών στελεχών της ομά-

δας εκτέλεσης του έργου και η 

έκταση προηγουμένων συνεργα-

σιών μεταξύ τους δηλαδή επταετή 

και άνω συνεργασία στην εκτέλε-

ση έργων παρόμοιων με το αντι-

κείμενο της υπόψη σύμβασης…

 Επειδή παρέλκει κάθε περαιτέρω 

σχολιασμός, ζητούμε την τροπο-

ποίηση της διακήρυξης ώστε η 

πλέον συμφέρουσα από οικονομι-

κή άποψη προσφορά να προσδιο-

ρίζεται βάσει της τιμής και μόνον, 

προκειμένου να μην υπεισέρχο-

νται υποκειμενικοί παράγοντες, 

που δεν συνάδουν με την φύση 

του υπό ανάθεση έργου.

Εκδόθηκαν οι πρώτες αποφάσεις έγκρισης αιτήσεων ενίσχυσης στο Υποέργο «Πράσινος Αγροτουρισμός» 

Συνεχίζεται η αξιολόγηση 
των αιτήσεων ενίσχυσης 
στα Υποέργα του Ταμείου 

Ανάκαμψης και Ανθεκτικότη-
τας (ΤΑΑ) στη Γενική Γραμμα-
τεία Αγροτικής Πολιτικής και 
Διεθνών Σχέσεων του ΥΠΑΑΤ, 
όπου, μετά την ολοκλήρωση 
των Υποέργων «Καινοτομία 
και Πράσινη Μετάβαση στη 
Μεταποίηση Αγροτικών Προϊό-
ντων» και «Αναδιάρθρωση των 
Καλλιεργειών», προχωρούν οι 
πρώτες αποφάσεις έγκρισης 
στο Υποέργο «Πράσινος Αγρο-
τουρισμός».

Υπενθυμίζεται ότι, ενώ ο αρχικός 
προϋπολογισμός της πρόσκλησης 
ανέρχονταν σε 49 εκατ. €, με ενέρ-
γειες του Υπουργείου σε συνερ-
γασία με τους αρμόδιους φορείς 
(Υπουργείο Οικονομικών – ΕΥΣΤΑ), 
το ποσό αυξήθηκε σε 74 εκατ. €, 
με αποτέλεσμα να βρίσκονται εντός 
προϋπολογισμού και οι 87 υποβλη-
θείσες αιτήσεις.
Το Υποέργο προσέλκυσε επενδυτές 
όλων των κατηγοριών από όλες τις 
περιφέρειες της χώρας, επιβεβαιώ-
νοντας την σημασία του ΕΣΑΑ και 
τον ρόλο του για την κάλυψη των 
χρηματοδοτικών αναγκών για επεν-
δύσεις στον κλάδο. Μέσα από την 
ταχεία απορρόφηση του προϋπο-
λογισμού του έργου, με χρήση των 
διαθέσιμων εργαλείων, θα επιτευ-
χθεί η βελτίωση της ανθεκτικότη-
τας του αγροτικού τομέα καθώς και 
η διασύνδεση του Πρωτογενούς 
και Δευτερογενούς με τον Τριτο-
γενή Τομέα, σε μία συγκυρία κατά 
την οποία αναδεικνύεται η σημασία 
της ποιοτικής διαφοροποίησης του 
τουριστικού προϊόντος της χώρας.

 
Ο υπουργός Αγροτικής Ανάπτυξης 
και Τροφίμων, Λευτέρης Αυγενά-
κης, δήλωσε:

«Το ΥΠΑΑΤ ανταποκρινόμενο στις 
ανάγκες της κοινωνίας και της 
σύγχρονης αγροτικής παραγω-

γής, συνδέει τον τουρισμό με την 
φιλική προς το περιβάλλον αγρο-
τική παραγωγή στηρίζοντας τον 
«Πράσινο Αγροτουρισμό». Είμαστε 
αποφασισμένοι να πάρουμε κάθε 
πρωτοβουλία που θα στηρίζει την 
ανάπτυξη ενός νέου προτύπου 

αγροτικής επιχειρηματικότητας 
το οποίο επιδιώκουμε να αποτελεί 
δομικό πυλώνα του νέου αναπτυ-
ξιακού μοντέλου της Ελλάδας. Ο 
πρωτογενής τομέας, σε όλες του 
τις μορφές, αποτελεί τη βάση της 
ανάπτυξης και συνδέεται άμεσα 

με τη μεταποίηση και την παροχή 
υπηρεσιών σε τομείς καθοριστικούς 
για την πορεία της οικονομίας μας, 
όπως ο τουρισμός. Η ανάπτυξη και 
η στήριξη δράσεων πιο φιλικών στο 
περιβάλλον συνάδει με τις επιταγές 
της εποχής μας και δίνει νέα ώθηση 
στα μοναδικής ποιότητας ελληνι-
κά προϊόντα, καθιστώντας τα πιο 
ανταγωνιστικά».
 
Ο αρμόδιος Υφυπουργός ΑΑΤ, Δι-
ονύσης Σταμενίτης έκανε την ακό-
λουθη δήλωση:
«Με την ανακοίνωση των αποτελε-
σμάτων για τον Αγροτουρισμό προ-
χωρά η υλοποίηση μιας σημαντικής 
δράσης, στο πλαίσιο του Ταμείου 
Ανάκαμψης, που έχει ως στόχο να 
συμβάλλει στη βελτίωση της θέσης 
των αγροτών στην αλυσίδα αξίας, 
να ενισχύσει την ανταγωνιστικό-
τητα των προϊόντων μέσα από τη 
σύνδεσή τους με τον τουρισμό 
αλλά και να ενσωματώσει νέες δι-
αδικασίες, φιλικές προς το περιβάλ-
λον, που βοηθούν στον περιορισμό 
του φαινομένου της κλιματικής αλ-
λαγής.



Επί παντός επιστητού
το ΣΑΛΟΝΙ της εφημερίδας ΑΠΟΨΗ:.
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Άρθρο της Όλγας Γεροβασίλη, βουλευτή Άρτας του 
ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ και Δ’ Αντιπροέδρου της ΒτΕ

ΤΑ ΝΕΑ – Σαββατοκύριακο, 12-13 Αυγούστου 2023

Δεν είναι τυχαίο πως, σήμερα, πολλοί ΟΤΑ 
(Οργανισμοί Τοπικής Αυτοδιοίκησης), 
αποτελούν πεδίο «δόξης λαμπρό» για 
τις ελεγκτικές αρχές και την ελληνική 
δικαιοσύνη. Ούτε ασφαλώς, πως, με την 

άδεια της κυβέρνησης, αποτελούν το πεδίο κατα-
γραφής και νομιμοποίησης της επιρροής του φασι-
σμού. Η εικόνα αυτή είναι σύμφωνη με τη συνολική 
πραγματικότητα, όπου καθημερινά, ξεγυμνώνεται η 
ανικανότητα και η αδιαφορία του σημερινού υπο-
δείγματος διακυβέρνησης. Η «Ελλάδα 2.0» δεν είναι 
τίποτε άλλο από ένα πελατειακό κράτος νέου τύπου 
που στήνεται και δρα εργαλειοποιώντας και ευτελί-
ζοντας κρίσιμους θεσμούς και επιτρέποντας στο πα-
ρακράτος, τις συμφύσεις του και την ακροδεξιά, να 
δρουν πιο ανεξέλεγκτα από ποτέ. Που μπορεί να πα-
ριστάνει το διαιτητή στην ξεδιάντροπη αυθαιρεσία 
ενός προτύπου «επιχειρείν» στις δημόσιες παραλίες 
και τον τάχα συντετριμμένο παρατηρητή στις πυρ-
καγιές που κατακαίουν από άκρη σε άκρη ολόκλη-
ρους νομούς. Που, ενώ σπεύδει να ρίξει χημικά σε 
γήπεδα ακόμη και εναντίον οικογενειών και παιδιών, 
«παρακολουθεί διακριτικά» την πορεία «εισαγόμε-
νων» ακροδεξιών ξένων χούλιγκαν από τα σύνορα 
ως την Αθήνα, με τελικό αποτέλεσμα μια δολοφονία 
που μπορούσε και έπρεπε να έχει αποτραπεί.

Ακόμη και αυτό το νεοφιλελεύθερο κράτος που 
υποτίθεται πως υποστηρίζει η σημερινή κυβέρνηση, 
δεν μοιάζει καν ως «νυχτοφύλακας» αλλά ως «τσι-
λιαδόρος». Με τέτοιους όρους, οι πολλοί, οι «άσχε-
τοι», είναι καταδικασμένοι να βιώσουν την ηθική 

ματαίωση, τον περαιτέρω οικονομικό μαρασμό και 
τη σταδιακή κοινωνική περιθωριοποίησή τους. Αν 
θέλουμε μια πιο δημοκρατική, διαφανή, συμβατή με 
τα συμφέροντα της κοινωνίας, διακυβέρνηση, έναν 
ισχυρό μοχλό «πράσινης», βιώσιμης ανάπτυξης και 
εμβάθυνσης του δημοκρατικού κεκτημένου, πρέπει 
να πιάσουμε το νήμα από το πλησιέστερο στον πο-
λίτη επίπεδο, από την Τοπική Αυτοδιοίκηση. Ασχο-
λούμενη χρόνια με τα αυτοδιοικητικά, γνωρίζω πως 
η αυτοδιοίκηση αποτελεί εύφορο έδαφος για τη σύ-
ναψη ευρέων οριζόντιων κοινωνικών και πολιτικών 

συναινέσεων. Πως, εκεί, η αποτελεσματικότητα των 
παρεχόμενων υπηρεσιών, είναι μέγεθος απόλυτα 
μετρήσιμο. Πως όταν το όραμα μιας αρχής για οικο-
νομική και πολιτιστική τοπική ανάπτυξη έχει περιε-
χόμενο και κοινωνική στήριξη, τα θετικά αποτελέ-
σματα αυτών των πρωτοβουλιών είναι καταλυτικά 
και διαρκή.

Οι πολίτες, οι τοπικές κοινωνικές δυνάμεις και οι 
συλλογικότητες με συμβατό αξιακό και πολιτικό 
πλαίσιο, αποτελούν μια κρίσιμη μάζα για την αλλα-
γή επί τα βελτίω της της τοπικής και περιφερειακής 
διακυβέρνησης. Ενδεχομένως, ορισμένοι από τους 
αναγνώστες, να πιστεύουν πως τέτοιου είδους πα-
ραινέσεις, λίγους μόνο μήνες πριν από τις αυτοδιοι-
κητικές εκλογές, παρέλκουν. Ωστόσο, η βέβαιη πίεση 
από την μεριά της κυβέρνησης για την επιβολή των 
όρων επιβίωσης και αναπαραγωγής του πελατειακού 
κράτους σε τοπικό και περιφερειακό επίπεδο, οφεί-
λει να ενεργοποιήσει, έστω και τώρα, όλες τις υγιείς 
προοδευτικές δυνάμεις. Η ενίσχυση τέτοιων προτά-
σεων, η στήριξη ανάλογων πρωτοβουλιών δεν απο-
τελεί στενή κομματική υπόθεση. Αποτελεί επένδυση 
για την ανάδειξη ενός διαφορετικού προτύπου δια-
κυβέρνησης. Ένα πρότυπο οικοσύστημα ανάπτυξης 
στελεχών που θα παρουσιάζουν και θα εφαρμόζουν 
καινοτόμες δράσεις με άμεσο ευεργετικό αντίκτυπο 
στη ζωή των πολιτών και στην υγιή δραστηριότητα 
των επιχειρήσεων. Που θα επιτυγχάνουν τη συμφι-
λίωση της ανθρώπινης δραστηριότητας και ανάπτυ-
ξης με το φυσικό περιβάλλον του οποίου η αξία – και 
η οικονομική – είναι πραγματικά ανεκτίμητη. Αυτό 
το νέο απτό παράδειγμα άσκησης παρέμβασης και 
διακυβέρνησης είναι το μοναδικό πειστικό επιχείρη-
μα απέναντι στην οριστική επικράτηση του «Πάμε 
κι όπου βγει».

Επιμελητήριο Άρτας: 3η & 4η Έκθεση Γευσιγνωσίας Επιμελητήριο Άρτας: 3η & 4η Έκθεση Γευσιγνωσίας 

Η λύση απέναντι στους τσιλιαδόρους

Στην Κορωνησία 
Άρτας, θα πραγ-
ματοποιηθεί η 

3η κατά σειρά έκθεση 
γευσιγνωσίας που δι-
οργανώνεται στο πλαί-
σιο του έργου «αλιΑμ-
βρα». 
Με γνώμονα το βασικό 
σύνθημα του προγράμμα-
τος «Από τον Αμβρακικό 
Κόλπο στο πιάτο σας», 
η έκθεση γευσιγνωσίας 
θα δώσει τη δυνατότητα 
στους συμμετέχοντες να 
δοκιμάσουν τα εξαιρετι-
κής ποιότητας φρέσκα 
αλιεύματα και να ενημε-
ρωθούν τόσο για τα ιδιαί-
τερα χαρακτηριστικά τους 
όσο και για την υψηλή δι-
ατροφική τους αξία. 
Με βασικό στόχο την 
ανάδειξη των τοπικών 
αλιευμάτων μέσα από 
παραδοσιακές αλλά και 
σύγχρονες τεχνικές που 

πρωταγωνιστούν σε γεύ-
ση, εμφάνιση και ποιότη-
τα, τα τοπικά αλιεύματα 
θα αποτελούν την πρώτη 
ύλη για φρέσκα εδέσματα 
που θα παρασκευάζονται 
σε πραγματικό χρόνο και 
θα προσφέρονται στον 
γενικό πληθυσμό, σε του-
ρίστες και επισκέπτες. Η 
διοργάνωση θα περιλαμ-
βάνει cooking show, προ-
βολή βίντεο με πληροφο-
ρίες για τα αλιεύματα του 
Αμβρακικού κόλπου και 
τις δράσεις του προγράμ-
ματος αλιΑμβρα, διανομή 
πληροφοριακού υλικού 
και μουσική.
Η έκθεση γευσιγνωσίας 
θα πραγματοποιηθεί την 
Παρασκευή 18 Αυγού-
στου στις 8.30 το βράδυ 
στο Λιμάνι της Κορωνη-
σίας και αποτελεί την τρί-
τη από τις εν συνόλω έξι 
αντίστοιχες που προγραμ-

ματίζονται στο πλαίσιο 
του έργου «Αξιοποίηση 
νέων τεχνολογιών για την 
οργάνωση της αγοράς και 
την ανάδειξη των προϊό-

ντων αλιείας και υδατο-
καλλιέργειας προέλευσης 
Αμβρακικού- Άρτας», που 
υλοποιεί το Επιμελητήριο 
Άρτας.

Στην τέταρτη μεγάλη έκ-
θεση γευσιγνωσίας των 
προϊόντων αλιείας και 
υδατοκαλλιέργειας του 
Αμβρακικού Κόλπου προ-
χωρά το Επιμελητήριο 
Άρτας το Σάββατο 19 Αυ-
γούστου, στην κεντρική 
πλατεία της Βίγλας, στις 
8:30 μμ.
Με έμφαση την προώθη-
ση των αλιευμάτων του 
Αμβρακικού Κόλπου, το 
Επιμελητήριο Άρτας διορ-
γανώνει ανοιχτή έκθεση 
στο κοινό προσφέροντας 
σε όλους φρέσκα εδέσμα-
τα της ελληνικής γαστρο-
νομίας έχοντας ως πρώτη 
ύλη τα τοπικά αλιεύμα-
τα. Οι συμμετέχοντες θα 
έχουν την ευκαιρία να 
γευτούν παραδοσιακά και 
σύγχρονα πιάτα και να 
ενημερωθούν για τη δια-
τροφική τους αξία. Η εκ-
δήλωση θα περιλαμβάνει 

παρασκευή μερίδων σε 
πραγματικό χρόνο, προ-
βολή βίντεο με πληροφο-
ρίες για τα αλιεύματα του 
Αμβρακικού κόλπου και 
τις δράσεις του προγράμ-
ματος αλιΑμβρα, διανομή 
πληροφοριακού υλικού 
και μουσική.
Η έκθεση διοργανώνεται 
στο πλαίσιο του έργου 
«αλιΑμβρα» που αφορά 
την «Αξιοποίηση νέων τε-
χνολογιών για την οργά-
νωση της αγοράς και την 
ανάδειξη των προϊόντων 
αλιείας και υδατοκαλλιέρ-
γειας προέλευσης Αμβρα-
κικού – Άρτας.
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Πάνος Χριστοδούλου: Τοπική 
αυτοδιοίκηση  και υγεία

Ετυμολογικά η 
φράση δημόσια 
υγεία σημαίνει 
η υγεία του δή-

μου, δηλαδή των πολι-
τών ενός οργανωμένου 
κοινωνικού συνόλου. 
Όλο αυτό γεννά μια σει-
ρά προβληματισμών όχι 
μόνο όσον αφορά τη 
θέση της υγείας στο κοι-
νωνικό σύνολο, αλλά και 
στην ίδια υφή και θέση 
των δημοτικών αρχών 
που συγκροτούνται στη 
χώρα. 

Μια αρχική παραδοχή εί-
ναι πως είναι αδύνατο να 
συγκροτηθεί οποιαδήποτε 
μορφή κοινωνικού συνόλου 
χωρίς να εξασφαλίζει την 
υγειονομική ασφάλεια των 
μελών του. Υπό αυτό το 
πρίσμα τι ακριβώς κάνει μια 
δημοτική αρχή για να δια-
τηρήσει ένα καλό επίπεδο 
υγείας; Μια πρώτη απάντη-
ση ειδικά μετά την εμπειρία 
της πανδημίας του sars cov 
2 είναι από το τίποτα στη 
χειρότερη έως το καμία 
αφίσα ενημέρωσης στην 
καλύτερη. 

Όπως σημειώνει η ίδια η 
ΚΕΔΕ η υγεία στην Ελλάδα 
είναι συγκεντρωμένη στον 
κεντρικό κρατικό μηχανι-
σμό με λίγες αρμοδιότητες 
και δυνατότητες για τις το-
πικές κοινότητες. Αυτό αν 
και αληθές καθώς οι δήμοι 
δε συμμετέχουν στις τρεις 
κεντρικές βαθμίδες του 
εθνικού συστήματος υγεί-
ας, δε σημαίνει πως δεν 
υπάρχουν και δυνατότητες 
και αρμοδιότητες στις δη-
μοτικές ενότητες. Σύμφωνα 
με το σύγγραμμα ο ρόλος 
της τοπικής αυτοδιοίκησης 
στη δημόσια υγεία της εθνι-
κής σχολής δημόσιας υγείας 
οι αρμοδιότητες που απορ-
ρέουν από τη συνταγματι-
κή αρχή περί διοίκησης και 
προστασίας των τοποικών 
υποθέσεων είναι: 

Η προστασία των ηλικιω-
μένων (ΚΑΠΗ, Κέντρο ημε-
ρήσιας θεραπείας, βοήθεια 
στο σπίτι
Η προστασία των  ευπαθών 
ομάδων 
Η προστασία της οικογένει-
ας (οικογενειακό προγραμ-
ματισμό) 
Η πρόληψη και η προαγωγή 
της υγείας (εκτίμηση των 
αναγκών του πληθυσμού, 
σχεδιασμό και υλοποίηση 
μέτρων για την πρόληψη 
νοσημάτων, διαχείριση και 
εξασφάλιση των ιατρικών 

ρούν να γίνουν μέσα από 
δημοτικές παρατάξεις με 
επίκεντρο της διαπροσω-
πικές σχέσεις και τις γενι-
κόλογες ευχές για μια βιώ-
σιμη πόλη. Χρειάζεται μια 
δημοτική παράταξη με συ-
γκροτημένο πρόγραμμα το 
οποίο θα συγκρούεται και 
με τις πολιτικές λιτότητας 
της ΕΕ και με τη λογική της 
μετατροπής της υγείας από 
κοινωνικό αγαθό σε εμπο-
ρεύσιμο προϊόν. Η λαϊκή 
συσπείρωση τοπικά κα πα-
νελλαδικά έδειξε και μέσα 
στην πανδημία, και μέσα 
στα δημοτικά συμβούλια 
και μέσα από την καθημερι-
νότητα των μελών της πως 
και γνώση των προβλη-
μάτων και των δυνατοτή-
των έχει, αλλά κυρίως έχει 
βούληση να παλέψει για να 
ανατρέψει την υπάρχουσα 
κατάσταση που θέλει την 
τοπική υγεία έρμαιο στις 
ορέξεις του κεφαλαίου και 
τον δήμο άμοιρο παρατη-
ρητή των εξελίξεων. 

ΥΓ:  Χαρακτηριστική η μεί-
ωση των δαπανών τόσο 
στην τοπική υγεία όσο και 
στο κράτος στον παρακάτω 
πίνακα 

Βιβλιογραφία: 

https://www.ita.org.gr/el/
oldsite/library/downloads/
Docs/090526%20
ht tps : / / kede .g r /g i a t i -
oi-ellinikoi-dimoi-kai-oi-
per i fe re ies -prepe i -na-
analavoun-to-megalytero-
kommati-tis-ygeionomikis-
politikis/
OECD (2020), Focus on 
public funding in healthcare, 
https://www.oecd.org/
health/Publicfunding-of-
health-care-Brief-2020.pdf.
Πάνος Χριστοδούλου,-
Βιοπαθολόγος/Εργα-
στηριακός Ιατρός, υπο-
ψήφιος με τη Λαϊκή 
Συσπείρωση στο Δήμο 
Αρταίων, Ιατρός Δημό-
σιας Υγείας και Κοινωνι-
κής Ιατρικής, MSc Διοί-
κησης Μονάδων Υγείας, 
MSc Διατροφής, Τροφί-
μων και Μικροβιώματος, 
Υποψήφιος Διδάκτορας 
Ιατρικής Πανεπιστημίου 
Πατρών, PGCert Διαχεί-
ρισης κρίσεων στη δη-
μόσια υγεία και ανθρω-
πιστικής απάντησης

πληροφοριών και δεδομένων 
του πληθυσμού)
Ο έλεγχος των υπηρεσιών 
υγειονομικού ενδιαφέροντος 
και του περιβάλλοντος της 
περιοχής (αφορά κυρίως τις 
περιφέρειες και περιλαμβάνει 
την υγειονομική επιτήρηση, 
τον έλεγχο τροφίμων και δο-
μών, την αδειοδότησης
Όλα τα παραπάνω μόνο 
ασήμαντα δεν είναι και θε-
ωρητικά για αυτό το λόγο 
συγκροτούν την αντιδημαρ-
χία υγείας (και τα αντίστοιχα 
τμήματα υγείας  της περι-
φέρειας). Παρολαυτά στην 
περίπτωση των περισσότε-
ρων πόλεων η λειτουργία 
των υπηρεσιών αυτών είναι 
διεκπεραιωτική και γραφειο-
κρατική, με χαρακτηριστικό 
στοιχείο που προκύπτει πάλι 
από την εθνική σχολή δη-
μόσιας υγείας πως μόνο το 
20% των απασχολούμενων 

στις υπηρεσίες αυτές προέρ-
χεται από τα πανεπιστήμια, 
ενώ πολλές περιοχές δε δια-
θέτουν καν γιατρό δημόσιας 
υγείας. Όλα αυτά συντελούν 
στο να μη παράγεται πολιτι-
κή υγείας με βάση τις ανά-
γκες των πολιτών και να επι-
βαρύνεται και το πορτοφόλι 
τους και η ευημερία τους.

Ακόμα και με το υπάρχον 
θεσμικό πλαίσιο υπάρχει 
η δυνατότητα λειτουργίας 
μιας σοβαρής αντιδημαρχίας 
υγείας (και αντίστοιχα των 
τμημάτων δημόσιας υγείας 
και ελέγχου της περιφέρειας) 
η οποία όντας εφοδιασμένη 
με το κατάλληλο προσωπικό 
και την απαραίτητη πολιτική 
βούληση μπορεί να συγκρο-
τήσει πολιτική υγείας προς 
όφελος των λαϊκών στρωμά-
των. Η πολιτική αυτή μπορεί 
να περιλαμβάνει: 

Δημοτικά ιατρεία και οδοντι-
ατρεία τα οποία θα απαντούν 
στις ανάγκες πρωτοβάθμι-
ας περίθαλψης και πρόλη-
ψης του πληθυσμού σε μια 
συγκυρία όπου μια μεγάλη 
μερίδες δε μπορεί να αντα-
πεξέλθει στις ανάγκες αυτές 
οι οποίες ικανοποιούνται κυ-
ρίως στον ιδιωτικό τομέα
Μελέτη και καταγραφή των 
υγειονομικών αναγκών και 
προβλημάτων του πληθυ-
σμού, ώστε σε περίπτω-
ση ανάγκης ή κινδύνου να 
υπάρχει άμεση πρόσβαση 
και κάλυψη τους 
Ενίσχυση των δομών απα-
σχόλησης είτε αφορά τον 
πληθυσμό των παιδιών είτε 
των ηλικιωμένων 
Εκπόνηση προγραμμάτων 
συγκροτημένης ενημέρωσης 
και παρέμβασης σε τομείς 
πρόληψης (σεξουαλικη αγω-

γή, προφύλαξη, διατροφή, 
εμβολιασμός), ιδιαίτερα σε 
πληθυσμούς που παρουσιά-
ζουν πιο έντονες ανάγκες
Διατήρηση του επιπέδου 
υγείας του οικοσυστήματος 
μέσα από προγράμματα ψε-
κασμού και απεντόμωσης, 
καθαρισμού στάσιμων υδά-
των και εγκαταλελειμμένων  
κτηρίων
Προστασία των καλλιεργει-
ών, της κτηνοτροφίας και 
της αλιείας και ενίσχυση των 
μικρών τοπικών παραγωγών 
και συνεταιρισμών για την 
αναβάθμιση της ποιότητας 
και της διαθεσιμότητας των 
τροφίμων 
Διεκδίκηση της διατήρησης 
και ενίσχυσης των δομών 
του εθνικού συστήματος 
υγείας της περιοχής (νο-
σοκομείο, κέντρα υγείας, 
ΤΟΜΥ)
Όλα τα παραπάνω δε μπο-

(μια σειρά από χαμένες ευκαιρίες και νέες δυνατότητες)
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Πιθανότατα, οι περισσότεροι 
έχουν ερωτηθεί κάποια στιγμή 
της ζωής τους «γιατί» και γνωρί-
ζουν πόσο δύσκολο είναι να δοθεί 
απάντηση με λέξεις.

Είστε στην εργασία ή σε μια κοι-
νωνική εκδήλωση. Η συζήτηση 
κατευθύνεται προς το αγαπημέ-
νο σας θέμα, το κυνήγι. Κι εύ-
λογα το σκηνικό συνεχίζεται με 
κάποιον να υποβάλλει την ερώ-
τηση: «Γιατί κυνηγάτε ;». Ένας 
άλλος λέει: «Οι λαγοί είναι τόσο 
χαριτωμένοι». Κάποιος τρίτος 
προσθέτει: «Μα πώς μπορείς να 
σκοτώσεις ένα μικρό πουλάκι;». 
Μέσα σε ελάχιστο χρόνο βρίσκε-
στε σε άμυνα, προσπαθώντας 
να δικαιολογήσετε ότι δεν είστε 
άκαρδος, κακοήθης δολοφόνος. 
Γιατί ξοδεύετε τόσο χρόνο από τη 
ζωή σας, τόση ενέργεια και χρή-
ματα για να πάρετε ένα λαγό ή 
δύο ορτύκια; Είναι απλά σφοδρή 
επιθυμία αίματος ή υπάρχει ένας 
βαθύτερος λόγος; Γιατί κυνηγάτε, 
αλήθεια;

Η συγκίνησή σας κάθε φορά που 
βρίσκεστε πάνω στο βουνό είναι 
δύσκολο να εξηγηθεί λογικά, παρ’ 
όλα αυτά εσείς οφείλετε να δώσε-
τε μια απάντηση. Η οποία, όσο κι 
αν σας φαίνεται περίεργο, μπορεί 
να είναι κρίσιμη για το μέλλον του 
κυνηγιού. Το 80% του πληθυ-
σμού της Γης δεν είναι ούτε κυνη-
γοί ούτε, όμως, φανατικοί πολέμι-
οι. Μια καλή απάντηση μπορεί να 
κερδίσει έναν υποστηρικτή, όπως 
και μια κακή απάντηση να δημι-
ουργήσει έναν πόλεμο.

Υπάρχουν τρεις ομάδες ανθρώπων 
που ρωτούν «γιατί κυνηγάτε;». 
Μερικοί θέλουν να σας καταλάβουν 
καλύτερα.

Η δεύτερη ομάδα θέλει να μάθει 
γιατί σκοτώνετε, σε μια προσπά-
θεια  να δικαιολογήσει ή να εξετά-
σει, τουλάχιστον, τη φονική πτυχή 
του αθλήματος. Η τρίτη ομάδα 
αποτελείται από ηθικολόγους αντι-
κυνηγούς, που απλά περιμένουν να 
σας βάλουν την ταμπέλα του βάρ-
βαρου δολοφόνου. Υποστηρίζουν 
την ηθική θέση ότι η ζωή είναι ιερή 
και ότι η κάρπωση είναι δολοφονία. 
Εξ ορισμού αυτοί είναι οι ηθικά σω-
στοί  κι εσείς οι ανήθικοι.

Αν βρίσκεστε σε μια κοινωνική εκ-
δήλωση με κόσμο, και συναντήσε-
τε έναν αντικυνηγό, σας προτείνω 

να αναβάλετε τη συζήτηση μαζί 
του. Οι αντικυνηγοί λατρεύουν να 
ανοίγουν τέτοιου είδους συζητή-
σεις μπροστά σε ακροατήριο. Αν 
απομακρύνεται το ακροατήριο, συ-
νήθως δεν έχουν πολλά να πουν. 
Να θυμάστε ότι δεν σας υποχρεώ-
νει κανείς να εμπλακείτε σε μια λο-
γομαχία κατά τη διάρκεια μιας κοι-
νωνικής εκδήλωσης. Εσείς εκτιμάτε 
την εμπειρία του κυνηγιού. Ένας 
αντικυνηγός δεν είναι υποχρεωμέ-
νος να μοιραστεί αυτή την άποψη, 
όμως, οφείλει να τη σεβαστεί. Η 
εμμονή σε μια ενιαία άποψη απαι-
τείται από τους φανατικούς οπα-
δούς οποιουδήποτε ολοκληρωτικού 
καθεστώτος, αλλά όχι της χώρας 
μας. Ίσως, πάλι να θελήσετε να 
μοιραστείτε μερικά γεγονότα για το 
πώς η κυνηγετική δραστηριότητα 
συμβάλει στην αειφορική ανάπτυ-
ξη. Επισημάνετε με ποιες πράξεις 

οι αντικυνηγοί συμβάλλουν στην 
προστασία του φυσικού περιβάλ-
λοντος τη στιγμή που οι κυνηγοί, 
ως μέλη των κυνηγετικών οργανώ-
σεων και ομοσπονδιών της χώρας, 
συνδράμουν εθελοντικά με δεντρο-
φυτεύσεις, ομάδες πυρασφάλειας, 
σπορές και απελευθερώσεις θηρα-
μάτων. Δυστυχώς, δεν είναι πολλοί 
αυτοί που γνωρίζουν το σπουδαίο 
έργο των Κυνηγετικών Οργανώσε-
ων της χώρας και θα έπρεπε ήδη οι 
περισσότεροι από εμάς να έχουμε 
στο αυτοκίνητό μας ένα στίκερ που 
θα λέει: «Αν αγαπάτε την άγρια 
φύση, ευχαριστήστε ένα κυνηγό – 
υπερήφανος υποστηρικτή τους». 
Στους λιγότερους φανατικούς «πο-
λεμίους σας», πείτε πόσες ώρες 
ξοδέψατε απλά χαζεύοντας ένα 
ελάφι στο δάσος κι όλες αυτές τις 
εκπληκτικές εικόνες που θα είχατε 
χάσει εάν δεν είχατε πάει κυνήγι. 

Μοιραστείτε τις μνήμες σας, την 
αγάπη σας για τη φύση, το πόσο 
λατρεύετε το κάθε λεπτό που 
βρίσκεστε στο βουνό. Ρωτήστε 
τους πόσες ώρες περνούν εκεί-
νοι στη φύση απολαμβάνοντας 
τις ομορφιές της. Αν σας απα-
ντήσουν περισσότερες από εσάς 
-πράγμα μάλλον απίθανο-, πείτε 
τους ότι τους ζηλεύετε. Αν σας 
πουν πως δεν έχουν ποτέ χρόνο, 
πείτε τους ότι το κυνήγι είναι μια 
καλή δικαιολογία για να βρουν 
χρόνο και προσκαλέστε τους σε 
μια από τις επόμενες εξορμήσεις 
σας. Ρωτήστε τους πόσες φο-
ρές έχουν νιώσει την ανάγκη να 
σκαρφαλώσουν σε ένα δέντρο 
όπως έκαναν παιδιά, για να ξε-
φύγουν από όλα τα άγχη της κα-
θημερινότητας κι εξηγήστε τους 
πως επειδή αυτό δεν μπορείτε 
να το κάνετε πια με το δέντρο 
που βρίσκεται στην αυλή σας, 
πηγαίνετε για κυνήγι όπου μπο-
ρείτε να περάσετε μια ολόκληρη 
μέρα πάνω σε ένα δέντρο.

Κάθε κυνηγός έχει τη δική του 
προσέγγιση στο ερώτημα «γιατί 
κυνηγάς» και η απάντηση ποι-
κίλλει, όπως και οι ιδιοσυγκρασί-
ες των ανθρώπων. Όποιος κι αν 
είναι ο λόγος που αγαπάτε το να 
βρίσκεστε στη φύση, με το σκύ-
λο σας, σε ένα καρτέρι ή στην 
αναζήτηση μέσα από σκληρά και 
κακοτράχαλα μονοπάτια, πρέπει 
να νιώθετε υπερήφανοι και να 
είστε έτοιμοι να υπερασπιστείτε 
το πάθος σας οποιαδήποτε στιγ-
μή.

ΙΧΝΗΛΑΤΩΝΤΑΣ….θέσεις για το 
ΠΕΡΙΒΑΛΛΟΝ, την ΦΥΣΗ, το ΚΥΝΗΓΙ

Γιατί κυνηγάς;

Γράφει ο  
Κώστας Λύτρας

Η Λέσχη Κλασικών Οχη-
μάτων Άρτας, προσκα-
λεί όλους του λάτρεις 
των κλασικών μοτοσι-

κλετών και των κλασικών αυ-
τοκινήτων, στο 6ο Φεστιβάλ 
Κλασικών Οχημάτων που θα 
πραγματοποιηθεί στην Άρτα και 
πιο συγκεκριμένα στο εκθεσι-
ακό κέντρο της Άρτας την Πα-
ρασκευή 25 και στο Σάββατο 26 
Αυγούστου το απόγευμα.
Δύο ημέρες παρέα με την κλασική 
ομορφιά των ιστορικών οχημάτων 
και το γεμάτο μουσική πρόγραμμα 
της έκθεσης,  θα ζωντανέψουν την 
πόλη της Άρτας. 
Τα οχήματα θα συγκεντρωθούν 
από την Παρασκευή στο χώρο του 
εκθεσιακού κέντρου της Άρτας και 
από νωρίς το απόγευμα οι πύλες θα 
ανοίξουν για να υποδεχθούν όλους 
τους επισκέπτες.  Το Σάββατο το 
πρωί, η Λέσχη μας, έχει ετοιμάσει 
δύο όμορφες περιηγήσεις. Κλασικά 
αυτοκίνητα και κλασικές μοτοσικλέ-

6ο φεστιβάλ κλασικού οχήματος 
στην Άρτα υπό την αιγίδα της ΦΙΛΠΑ

τες θα ξεκινήσουν για την πρώτη 
όμορφη διαδρομή στην ορεινή Άρτα 
και θα κάνουν στάσεις στο Βουρ-
γαρέλι και στη συνέχεια θα συνεχί-
σουν μέσω Κυψέλης - Ράμιας και με 
κατεύθυνση την Γέφυρα Τζαρή και 
το Κρυονέρι όπου θα κάνουν στάση 

για φαγητό και θα επιστρέψουν στο 
χώρο της έκθεσης μέσω Ροδαυγής. 
Η δεύτερη διαδρομή θα είναι με κα-
τεύθυνση τον Αμβρακικό κόλπο και 
το χωριό της Κορωνησίας όπου θα 
γίνει στάση και η επιστροφή θα βρει 
τα πληρώματα στο ιστορικό γεφύρι 

της Άρτας για φαγητό και μετά επι-
στροφή των οχημάτων στο χώρο 
της έκθεσης.
Το απόγευμα του Σαββάτου το εκ-
θεσιακό κέντρο της Άρτας θα ανοί-
ξει για τη δεύτερη ημέρα της έκθε-
σης και το βράδυ, οι West Coast the 

band, θα μας ταξιδέψουν σε μονο-
πάτια της blues , rock, soul & funk 
σε μία μοναδική live συναυλία. Και 
τις δύο ημέρες, οι ραδιοφωνικοί πα-
ραγωγοί του Amvrakia 919 θα γεμί-
σουν μουσικά την εκδήλωση καθώς 
θα εναλλάσσονται στα decks της 
έκθεσης. Στον χώρο της εκδήλω-
σης θα υπάρχει bar καθώς και street 
food.
Οι συμμετοχές για την έκθεση θα 
είναι για λίγο ακόμα ανοιχτές και 
φυσικά είναι δωρεάν. Σε περίπτω-
ση ενδιαφέροντος, παρακαλείται 
όποιος επιθυμεί να εκθέσει κάποιο 
κλασικό - ιστορικό όχημα, δηλαδή 
όχημα που έχει συμπληρώσει τα 30 
χρόνια από την ημερομηνία κατα-
σκευής του και είναι σε καλή εξω-
τερική κατάσταση, να μην διστάσει 
να επικοινωνήσει με την Λέσχη Κλα-
σικών Οχημάτων Άρτας στη σελίδα 
της στο Facebook ή στα τηλέφωνα 
6937427005, 6974993974.
Η εκδήλωση είναι υπό την αιγίδα 
της ΕΟ ΦΙΛΠΑ και της FIVA
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Την παρέμβαση 
του Υπουργείου 
Αγροτικής Ανά-
πτυξης και Τρο-

φίμων  ζητά με έγγραφό 
του ο Περιφερειάρχης 
Ηπείρου κ. Αλέξανδρος 
Καχριμάνης, προκειμέ-
νου να αμβλυνθούν οι 
επιπτώσεις   στην παρα-
γωγή  εσπεριδοειδών της 
Π.Ε. Άρτας από την προ-
σβολή των καλλιεργειών 
από τον «μαύρο αλευρώ-
δη».  

Συγκεκριμένα ο Περιφε-
ρειάρχης, μετά από ανα-
λυτική εισήγηση του Αντι-
περιφερειάρχη Π.Ε. Άρτας 
κ. Βασίλη Ψαθά,  ζητά την 
κάλυψη του δυσβάστακτου 
κόστους αγοράς των φυτο-
προστατευτικών προϊόντων 
και της κάλυψης της  απώλει-
ας του εισοδήματος των πα-
ραγωγών,  υπογραμμίζοντας 
ότι είναι επιτακτική η ανάγκη 
εξεύρεσης ενός τρόπου οι-
κονομικής ενίσχυσης για την 
καταπολέμηση  της προσβο-
λής των καλλιεργειών από 
τον «Μαύρο Αλευρώδη». 

Στο έγγραφό του ο Περιφε-
ρειάρχης αναφέρεται στο 
ιστορικό του προβλήματος, 
αλλά και στις πρωτοβουλίες 
που είχαν αναληφθεί από τη 
Δ.Α.Ο.Κ. Π.Ε. Άρτας ώστε να 
βρεθεί αντίδοτο για την κα-
ταπολέμηση του «Μαύρου 
Αλευρώδη». 

Μεταξύ άλλων  σημειώνει:

«Το καλοκαίρι του 2018 
εντοπίσθηκε  στον αστικό 
ιστό της Άρτας ο Μαύρος 
Αλευρώδης σε εσπεριδοειδή, 
τριανταφυλλιές και αμπέλια. 
Παρά τις συνεχείς ενημερώ-
σεις από το Τμήμα Ποιοτι-
κού και Φυτουγειονομικού 
ελέγχου της ΠΕ Άρτας και τη 
λήψη μέτρων που απαιτού-
νται  για την εξάλειψη ή τον 
περιορισμό της εξάπλωσης 
του στην πεδιάδα της Άρτας, 
όπου και καλλιεργούνται 
δυναμικά 38.000 στρέμμα-
τα εσπεριδοειδών, αυτό δεν 
κατέστη δυνατόν, με απο-
τέλεσμα σε διάστημα πέντε 
ετών να έχουμε προσβολή 
των καλλιεργειών σε πολλές 
περιοχές σε μικρότερο ή με-
γαλύτερο βαθμό ( πορτοκα-
λιές, μανταρινιές,  λεμονιές 
και άλλων φυτών ξενιστών) 
και σε ποσοστό που αγγίζει 
το 40% της καλλιεργούμε-
νης έκτασης.

Στα  προσβεβλημένα φυτά   
εσπεριδοειδών  το έντομο 
δημιουργεί τεράστιες αποι-
κίες προνυμφών στην κάτω 
επιφάνεια των φύλλων, τα 
φυτά εξασθενούν, δημιουρ-

ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΚΗ ΕΠΙΚΑΙΡΟΤΗΤΑ

Παρέμβαση Περιφερειάρχη προς Υπ.Α.Α. Τ. για την αντιμετώπιση των 
επιπτώσεων από τον «Μαύρο Αλευρώδη» στα εσπεριδοειδή  Άρτας

εγκεκριμένα φυτοφάρμακα 
για το σκοπό αυτό, σε επα-
ναλαμβανόμενες δόσεις, με 
αποτέλεσμα να αυξάνουν   
το κόστος παραγωγής του  
προϊόντος.

Αν λάβουμε υπόψιν ότι σε 
φυτείες με έντονες προσβο-
λές απαιτούνται πρόσθετες 
καλλιεργητικές φροντίδες 
(κλάδεμα κλπ.)  το κόστος 
παραγωγής εκτοξεύεται σε 
τιμές όπου καθίσταται ασύμ-
φορη η παραγωγή και εμπο-
ρία του προϊόντος.

Συμπερασματικά  το κόστος 
αγοράς των φυτοφαρμά-
κων για την αντιμετώπιση 
του Μαύρου Αλευρώδη, σε 
συνδυασμό με το σύνηθες 
ετήσιο  κόστος για την αγο-
ρά γεωργικών εφοδίων και  
φυτοφαρμάκων  για την 
αντιμετώπιση άλλων εντομο-
λογικών εχθρών και ασθενει-
ών των εσπεριδοειδών,  είναι 
πολλαπλάσιο συγκριτικά με  
προηγούμενα έτη».

γούνται μελιτώδη εκκρίματα 
στα φύλλα με αποτέλεσμα 
την ανάπτυξη του μύκητα 
της καπνιάς που καλύπτει 
φύλλα και καρπούς καθι-
στώντας τους μη εμπορεύ-

σιμους.

Η ΔΑΟΚ (Π.Ε. Άρτας), σε όλο 
το χρονικό αυτό διάστημα, 
βρισκόταν σε στενή συνερ-
γασία με τις αρμόδιες υπη-

ρεσίες του ΥΠΑΑΤ καθώς και 
με το ΜΠΕΝΑΚΕΙΟ Ίδρυμα, 
δυστυχώς όμως έως σήμερα 
δεν έχει βρεθεί το αντίδοτο 
της βιολογικής κταπολέμη-
σης.

Επειδή προς το παρόν δεν 
είναι εφικτή η βιολογική κα-
ταπολέμηση του εντόμου, οι 
παραγωγοί εσπεριδοειδών 
χρησιμοποιούν τα διαθέσιμα 

Θ. Γόγαλης: Κατάθεση ερωτήματος προς τον Αντιπεριφερειάρχη κ. 
Ψαθά αναφορικά με την προσβολή των εσπεριδοκαλλιεργειών του 
νομού Άρτας από τον Μαύρο ακανθώδη αλευρώδη Αleurocanthus 

Στο πλαίσιο της 
περιοδείας μου, 
ως υποψήφιος 
Περιφερειακός 

Σύμβουλος Π.Ε. Άρτας, 
έρχομαι σε επαφή και 
επικοινωνία με πολίτες, 
όπου και συζητώ μαζί 
τους για τα προβλήματα 
που τους απασχολούν. Σε 
επισκέψεις μου που ήδη 
έλαβαν χώρα σε χωριά 
του νομού, συναντήθηκα 
με πολλούς κατοίκους και 
συζήτησα μαζί τους για 
τα προβλήματα που τους 
απασχολούν. Οι κάτοικοι 
δεν έκρυψαν τη μεγάλη 
ανησυχία τους για το μέλ-
λον της γεωργίας ενώ ως 
μείζον ανέδειξαν το ζή-
τημα της εξάπλωσης του 
Μαύρου ακανθώδη αλευ-
ρώδη στις καλλιέργειές 
τους. Παράλληλα έθεσαν 
τον προβληματισμό τους 
για τις επιπτώσεις που 
ήδη υφίστανται και για 
το γεγονός ότι πρόκειται 
για ένα επιζήμιο έντομο 
καραντίνας.

Είναι αδιαμφισβήτητο ότι 
πρόκειται για ένα πολύ ση-
μαντικό πρόβλημα που έχει 
ανακύψει στις εσπεριδοκαλ-
λιέργειες του νομού Άρτας 
καθώς το εν λόγω έντομο κα-
ραντίνας έχει εγκατασταθεί 
σε μεγάλους πληθυσμούς , 

έχει ήδη προκαλέσει εκτετα-
μένες ζημιές και επιπλέον έχει 
επεκταθεί και σε άλλα φυτι-
κά είδη που απαντώνται στο 
αστικό και στο περιαστικό 
πράσινο της Άρτας. Ο Μαύ-
ρος ακανθώδης αλευρώδης, 
ο οποίος έχει ενταχθεί στον 
κατάλογο των επιβλαβών 
οργανισμών καραντίνας για 
την Ελλάδα και την Ευρωπα-
ϊκή Ένωση (παράρτημα Ι της 
Κοινοτικής Οδηγίας 2000/29/
EC–Ενσωμάτωση στο Εθνικό 
Δίκαιο με το Π.Δ. 365/2002) 
χρήζει άμεσης λήψης μέτρων 

για τον περιορισμό ή και την 
εξάλειψή του, καθώς η έν-
νοια της «καραντίνας» μετα-
φράζεται σε μεγάλες ετήσιες 
απώλειες της παραγωγής, σε 
μείωση της αξίας των παρα-
γόμενων προϊόντων και σε 
μείωση των εξαγωγών με 
συνακόλουθες οικονομικές 
επιπτώσεις στον πρωτογενή 
τομέα. Αυτό δε επιφέρει ένα 
ντόμινο επιπτώσεων για την 
Π.Ε. Άρτας. 
Δυστυχώς ο νομός Άρτας 
υστερεί ως προς την πρόλη-
ψη, τον μετριασμό, την ετοι-

μότητα και τον επιχειρησιακό 
σχεδιασμό που θεωρούνται 
εκ των προτέρων ενέργειες 
που συμβάλλουν στην αντι-
μετώπιση εκτάκτων κατα-
στάσεων. Για τους ανωτέ-
ρω λόγους προέβην σήμερα 
στην κατάθεση ερωτήματος 
προς τον Αντιπεριφερειάρ-
χη Άρτας κ. Βασίλειο Ψαθά 
αναφορικά με την προσβολή 
των εσπεριδοκαλλιεργειών 
του νομού Άρτας από τον 
Μαύρο ακανθώδη αλευρώδη 
για το οποίο έλαβε γνώση 
και το γραφείο του Περιφε-

ρειάρχη κ. Αλέξανδρου Κα-
χριμάνη. 

Θεόδωρος Γόγαλης 

Υποψήφιος Περιφερεια-
κός Σύμβουλος Π.Ε. Άρ-
τας «ΗΠΕΙΡΟΣ ΟΛΟΝ»
Μέλος Τομέα Δημόσιας 
Διοίκησης ΠΑΣΟΚ – Κινή-
ματος Αλλαγής 
Υπεύθυνος Τομέων Δη-
μόσιας Διοίκησης, Υγεί-
ας και Οικονομικού ΠΑ-
ΣΟΚ-Κινήματος Αλλαγής 
Άρτας
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Χριστόφορος Σιαφάκας: «Θα αξιοποιήσουμε κάθε 
δυνατότητα για να ενισχύσουμε πολύπλευρα τις 

κοινωνικές δομές»

Επίσκεψη στη δομή 
παροχής βασικών 
αγαθών Κοινωνικό 
παντοπωλείο - πα-
ροχή συσσιτίου και 

Κοινωνικό φαρμακείο πραγ-
ματοποίησε  ο κ. Σιαφάκας συ-
νοδευόμενος από στελέχη του 
συνδυασμού, όπου συνομίλη-
σε με τους εργαζόμενους για 
τα προβλήματα που αντιμετω-
πίζουν αναφορικά με την επάρ-
κεια και τους κανόνες υγιεινής, 
αλλά και τους συνεχάρη για το 
σημαντικό κοινωνικό έργο που 
επιτελούν. 
      Ο κ. Σιαφάκας μετά το πέρας 
της επίσκεψής του έκανε την ακό-
λουθη δήλωση:  

     «Πολλοί συμπολίτες μας έχουν 
ανάγκη ουσιαστικής βοήθειας για 
την καθημερινότητά τους και είναι 
ευθύνη μας να κάνουμε το καλύ-
τερο για αυτούς.  Η στήριξή μας 
ως νέα δημοτική αρχή δεν μπορεί 
παρά να είναι δεδομένη, ειδικότερα 

Το πρώτο βήμα για την εξέλιξη της 

ηθικής είναι η αίσθηση της αλλη-

λεγγύης. Για αυτό είμαστε Υπεύθυ-

να όλοι Μαζί εδώ σήμερα». 

      

σε μια περίοδο που η αλληλεγγύη 
είναι σημαντική για να βοηθηθούν 
ευάλωτες κοινωνικές ομάδες. Ο ρό-
λος των δομών αυτών είναι πολύ 
σημαντικός διότι προωθούν την 
κοινωνική συνοχή, βοηθούν στην 
καταπολέμηση της φτώχειας και 

του κοινωνικού αποκλεισμού, ευ-
αισθητοποιούν  άτομα και ομάδες 
πληθυσμού, καθώς και επιχειρήσε-
ων, με στόχο την συμμετοχή τους 
σε προγράμματα στήριξης των οι-
κονομικά αδύναμων κατοίκων του 
Δήμου Αρταίων. 

      Θα αξιοποιήσουμε κάθε δυ-
νατότητα για να ενισχύσουμε πο-
λύπλευρα τις κοινωνικές δομές και 
τους εργαζομένους σε αυτές. Θα 
σταθούμε έμπρακτα δίπλα στους 
συμπολίτες μας που έχουν ανάγκη 
. Δεν θα αφήσουμε κανέναν πίσω. 

Αξιότιμε Πρόεδρε του Δημοτικού Συμβουλίου Αρταίων κε Τράμπα.

Αγαπημένε φίλε Κώστα. Προτού προχωρήσω στο κυρίως θέμα της 
επιστολής που κρατάς τώρα στα χέρια σου, επίτρεψέ μου να ανα-
φερθώ προσωπικά σε σένα, μιας και μαζί συμπορευόμαστε 13 και 
πλέον χρόνια, υπηρετώντας αξίες και ιδανικά της Τοπικής Αυτοδι-
οίκησης. 

Από το 2010 και μέχρι αυτή τη στιγμή, έχουμε κληθεί να συναποφα-
σίσουμε και να πάρουμε θέσεις σε πάμπολλα ζητήματα, παίρνοντας 
τις περισσότερες φορές αποφάσεις που είχαν μοναδικό γνώμονα – 
όχι την προσωπική μας προβολή – αλλά την αγάπη στην ιδιαίτερή 
μας πατρίδα. Μοιραστήκαμε ανησυχίες, προβληματισμούς έχοντας 
πάντοτε στο επίκεντρο ΜΟΝΟ το καλό της περιοχής μας και τους 
ανθρώπους που πίστεψαν σε μας για να τους εκπροσωπήσουμε. 

Είμαστε και οι δύο άνθρωποι επαγγελματίες,  ο καθένας στον δικό 
του παραγωγικό τομέα, άνθρωποι που η συναναστροφή ανάμεσα 
σε ανθρώπους αποτελεί ευχαρίστηση αλλά και μέγιστη ευθύνη όταν 
καλούμαστε τόσα χρόνια να τιμήσουμε την εμπιστοσύνη αυτή προς 

Η Άρτα μας, το στολίδι της 
Ηπείρου, πρέπει να σπά-
σει τα δεσμά της υπα-

νάπτυξης και να βαδίσει στο 
δρόμο της προόδου και της 
ευημερίας. Είμαι μητέρα τρι-
ών παιδιών, ζω και εργάζομαι 
ως σχολική καθαρίστρια στην 
Άρτα, και στις επικείμενες 
εκλογές συμμετέχω ως υποψή-
φια Τοπική Σύμβουλος Δημοτι-
κής Κοινότητας Αρταίων με το 
συνδυασμό “ΑΡΤΑ ΥΠΕΥΘΥ-
ΝΑ ΜΑΖΙ” με επικεφαλής τον 
Χριστόφορο Σιαφάκα. Η Άρτα 
μας είναι ένας ευλογημένος τό-
πος, γεμάτος πράσινη βλάστη-
ση και όμορφους, ζεστούς και 
χαμογελαστούς ανθρώπους. 
Ανάλογη των καλοσυνάτων 
ανθρώπων της πρέπει να είναι 
και η ανάπτυξή της, ώστε οι 
νέοι να μην εγκαταλείπουν την 
Άρτα για ένα καλύτερο μέλλον 
σε άλλη πόλη, αλλά να μένουν 
εδώ στον τόπο τους και να δι-
εκδικούν τα όνειρά τους. Εργά-
ζομαι ως σχολική καθαρίστρια 
και κάθε μέρα έρχομαι σε επα-
φή με δεκάδες παιδιά, παιδιά 
γεμάτα όνειρα κι ελπίδα! Είναι 
υποχρέωσή μας να τους χαρί-
σουμε τις κατάλληλες προϋπο-
θέσεις, ώστε τα όνειρά τους να 
γίνουν πραγματικότητα! 

Με τον άντρα μου έχουμε κτήματα 
και η ανάπτυξη του πρωτογενούς 
τομέα στην Άρτα για μένα κρίνεται 
ως ιδιαιτέρως σημαντική. Είμαι μια 
παραγωγός που “πονάει” τα κτήμα-
τά της, τα νοιάζεται. Βλέπω κάθε 
χρόνο τους καρπούς να μεγαλώ-
νουν κι αισθάνομαι λες και φροντί-
ζω τα παιδιά μου… Κι αν δυστυχώς 
έρθει ο παγετός ή άλλες αντίξοες 
για την παραγωγή συνθήκες, τότε 
θα θρηνήσω για την χαμένη παρα-
γωγή, τον χαμένο χρόνο και κόπο, 

Δήμητρα Κόκκα “Στόχος μας είναι η κάλυψη των 
αναγκών του συνόλου των δημοτών της Άρτας!” 

και με ρωτούν μαθαίνοντας σταδι-
ακά το πρόγραμμά μας, ποιο είναι 
το στοιχείο αυτό στο οποίο θα δώ-
σουμε περισσότερη έμφαση όταν 
αναλάβουμε τα ηνία του Δήμου 
μας… Και απαντώ ευθαρσώς: στο 
δημότη! Ναι, στο δημότη! Και με-
γάλα έργα και πρωτοποριακές ιδέες 
έχουμε ενταγμένες στο πρόγραμμά 
μας για το δήμο μας, όμως ακρο-
γωνιαίο λίθο κάθε εγχειρήματος 
θα αποτελεί η κάλυψη των ανα-
γκών του συνόλου των δημοτών 
του Δήμου Αρταίων! Έχουμε δει 
τόσα έργα που γίνονται για τους 
λίγους, λίγη άσφαλτος εδώ, λίγη 
άσφαλτος εκεί, μια παιδική χαρά κι 
ένα έργο υποδομής σε ένα χωριό, 
ενώ το διπλανό τελείως ξεχασμένο 
και αφημένο στη μοίρα του… Αν 
με ρωτάτε προσωπικά τί επιθυμώ 
από τις επικείμενες εκλογές, θα 
απαντήσω ότι εφόσον εκλεγώ, επι-
θυμώ να είμαι η τοπική σύμβουλος 
...της διπλανής πόρτας! Αυτή που 
θα είναι πάντα δίπλα στους συν-
δημότες της έχοντας ευήκοα ώτα! 
Κι αυτό πρεσβεύει ολόκληρη η 
παράταξη “ΑΡΤΑ υπεύθυνα ΜΑΖΙ” 
με επικεφαλής τον Χριστόφορο Σι-
αφάκα, στόχος όλων μας είναι να 
είμαστε ΠΑΡΩΝ στις καθημερινές 
ανάγκες των συνδημοτών μας, να 
μην αδιαφορούμε για αυτές όσο 
μεγάλες ή μικρές κι αν είναι, και με 
προγραμματισμό και σχέδιο να τις 
καλύπτουμε. Διότι, μόνο εάν κάθε 
νοικοκυριό, κάθε σπίτι είναι ευτυχι-
σμένο, τότε θα είναι και όλη η Άρτα 
φωτεινή! Είμαστε εδώ ΟΛΟΙ ΜΑΖΙ 
για μια Άρτα υπεύθυνα Μαζί!”       

Δήμητρα Κόκκα
Υποψήφια Τοπική Σύμβουλος 
Δημοτικής Κοινότητας Αρταίων
με το συνδυασμό “ΑΡΤΑ ΥΠΕΥ-
ΘΥΝΑ ΜΑΖΙ”
με επικεφαλής τον Χριστόφο-
ρο Σιαφάκα

τον μαρασμό που θα χαρακτηρίζει 
τα κτήματά μου. Κι όλα αυτά τα 
συναισθήματα δεν τα νιώθω μόνο 
εγώ, αλλά κάθε ένας παραγωγός 
και κάθε μία παραγωγός που πα-
λεύουν με τις καιρικές συνθήκες 
για να εξασφαλίσουν τα προς το 
ζην στην οικογένειά τους. Όλους 
αυτούς τους παραγωγούς θέλω να 
βοηθήσω μέσα από την ενασχόλη-
σή μου με τα κοινά, όλους αυτούς 
τους συμπολίτες μου που μας ενώ-
νουν κοινοί στόχοι, κοινές αγωνίες, 
κοινά προβλήματα, κοινή καθη-
μερινότητα, κοινά όνειρα, κοινές 
ελπίδες! Οι παραγωγοί της Άρτας 
χρειάζονται τη στήριξη των φορέ-
ων του τόπου μας και αναλαμβά-
νοντας μια τέτοια θέση φορέα στο 
Δήμο μας δεσμεύομαι ότι θα παλέ-
ψω με όλες μου τις δυνάμεις για 
τους παραγωγούς του τόπου μας. 
Ο Δήμος Αρταίων οφείλει να δώσει 
μεγαλύτερη και ουσιαστικότερη 
προσοχή στην αγροτική ανάπτυξη 
του τόπου μας. Να ξεκινήσουμε 
από το βασικό: το γραφείο Αγροτι-
κής Ανάπτυξης του Δήμου Αρταίων 
χρειάζεται περισσότερη στελέχωση 

σε ό,τι αφορά το ανθρώπινο δυ-
ναμικό του, αλλά και πιο σύγχρο-
να μηχανήματα που να μπορούν 
να ανταποκρίνονται στις ανάγκες 
των δημοτών του. Απαιτείται πιο 
ενδελεχής έρευνα και μελέτη των 
αγροτικών θεμάτων, ώστε να είναι 
πιο λεπτομερής και η ενημέρωση 
των αγροτών, κτηνοτρόφων, αλιέ-
ων σε αυτά τα θέματα. Στόχος μου 
είναι η διοργάνωση περισσότερων 
ημερίδων που θα “αποκαλύπτουν” 
μυστικά της παραγωγής για όλους 
τους παραγωγούς του Δήμου μας! 
Με αυτόν τον τρόπο θα είναι οι πα-
ραγωγοί πιο έγκυρα ενημερωμένοι 
και θα μπορούν όχι μόνο έξυπνα να 
βελτιώσουν την παραγωγή τους, 
αλλά και να την προφυλάξουν από 
τις περιβαλλοντικές συνθήκες που 
μπορεί να την απειλούν με την 
εναλλαγή των εποχών. Επιπρό-
σθετα, η συνεργασία με ιδρύματα 
έρευνας της αγροτικής παραγωγής 
πρέπει να είναι πιο άμεση και στενή 
για αποδοτικότερα αποτελέσματα 
προς όφελος των παραγωγών του 
Δήμου Αρταίων. 

Πέραν της ανάπτυξης του πρωτο-
γενούς τομέα, ιδιαίτερη έμφαση θα 
δοθεί και στον πολιτισμό. Ο πολι-
τισμός θα μπει στο επίκεντρο κάθε 
προσπάθειας ανάδειξης της Άρτας, 
καθώς η πόλη μας έχει μεγάλη 
ιστορία η οποία πρέπει να αξιοποιη-
θεί στο έπακρον, τόσο για την ανά-
πτυξη του τουρισμού, όσο και της 
οικονομίας του τόπου μας. Έχουμε 
σχέδιο, έχουμε όραμα! Επιθυμούμε 
η Άρτα να αποκτήσει την πολιτι-
στική ταυτότητα που της αξίζει, η 
οποία θα γίνει ευρέως γνωστή σε 
όλη την Ελλάδα μέσα από ποικιλία 
πρωτοβουλιών. Φυσικά αναγνω-
ρίζω ότι έχουν γίνει προσπάθειες 
προς αυτήν την κατεύθυνση από 
αρκετούς φορείς του τόπου μας τα 
τελευταία χρόνια, όμως μέχρι στιγ-
μής η Άρτα μας δεν έχει αποκτήσει 
την πολιτιστική ταυτότητα που οι 
Αρτινοί ονειρευόμαστε, ώστε να ξε-
χωρίζει ανάμεσα στις άλλες πόλεις 
της Ελλάδας! Κι αυτός είναι ένας 
από τους στόχους της παράταξης 
“ΑΡΤΑ ΥΠΕΥΘΥΝΑ ΜΑΖΙ”.  

Με πλησιάζουν οι συνδημότες μου 
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Μέσα σε κλίμα γιορ-
τής άλλα και συγκί-
νησης, πραγματο-
ποιήθηκαν χθες το 

απόγευμα τα εγκαίνια των δύο 
νέων αθλητικών χώρων στην 
Ροδαυγή και συγκεκριμένα 
ενός γηπέδου ποδοσφαίρου 
και ενός γηπέδου τένις. 

Τα εγκαίνια συνοδεύτηκαν από 
τουρνουά ποδοσφαίρου και τένις, 
δίνοντας έτσι τη χαρά σε μικρούς 
και μεγάλους να απολαύσουν από 
κοντά δύο έργα μεγάλης ουσια-
στικής αλλά και συναισθηματικής 
αξίας για την Ροδαυγή. Ειδικότερα 
συμμετείχαν 60 παιδιά από την Ρο-
δαυγή, τον Αμμότοπο και την Πλα-
τανούσσα και παιδιά του Ομίλου 
Αντισφαίρισης Άρτας.  

«Οι νέες αυτές δημοτικές αθλητικές 
υποδομές εξυπηρετούν όχι μόνο 
την Ροδαυγή αλλά την ευρύτερη 
ημιορεινή περιοχή του Δήμου μας. 
Συνεχίζουμε με τον επόμενο στόχο 
μας, αυτό της αναβάθμισης των 
αθλητικών υποδομών της Σκού-
πας δίπλα από την γέφυρα Τζαρή» 
ανέφερε μεταξύ άλλων στην τοπο-
θέτησή του ο Δήμαρχος Χρήστος 
Τσιρογιάννης.

Τη γιορτή για τα εγκαίνια των γη-
πέδων διοργάνωσε ο Πολιτιστικός 
Σύλλογος Ροδαυγής «Η Αγία Πα-
ρασκευή»  στο πλαίσιο των εκδη-
λώσεων «Ροδοφέγγαρο 2023». 
Παρόντες φυσικά ο Δήμαρχος Αρ-
ταίων Χρήστος Τσιρογιάννης, ο 
Αντιδήμαρχος Αθλητισμού Δημή-
τρης Σφήκας, ο Αντιδήμαρχος Πο-
λιτικής Προστασίας και Δημοτικής 
Αστυνομίας Παντελής Κωλέτσος, ο 
Πρόεδρος της Κοινότητας Ροδαυ-
γής Θεοφάνης Κίτσιος, o Πρόεδρος 
της Κοινότητας Δαφνωτής Γιώργος 
Παίδαρος, ο  Αντώνης Καραμπίνας 
μέλος της Κοινότητας Αρταίων,  
μέλη του Συμβουλίου της Κοινότη-
τας Ροδαυγής  και του Πολιτιστικού 
Συλλόγου, κάτοικοι, επισκέπτες της 
Ροδαυγής αλλά και γειτονικών χω-
ριών. 
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Εγκαίνια με τουρνουά ποδοσφαίρου και τέ-
νις στα νέα δημοτικά γήπεδα της Ροδαυγής

Ευχαριστίες:
 
Η Δημοτική αρχή ευχαριστεί θερμά 
όλους που τίμησαν με την παρου-

σία τους την ημέρα των εγκαινίων 
των νέων δημοτικών αθλητικών 
χώρων, τον εφημέριο του Ι.Ν Αγίας 
Παρασκευής Ιερέα Αθανάσιο Αθα-

νασίου που τέλεσε τον αγιασμό, 
τα παιδιά και τους γονείς τους, τις 
ομάδες ποδοσφαίρου, τους προ-
πονητές, τον όμιλο Αντισφαίρισης 

Άρτας, τον Πολιτιστικό Σύλλογο 
Ροδαυγής, και φυσικά τις γυναίκες 
Ροδαυγής για τα τοπικά εδέσματα.

Χρ. 
Τσιρογιάννης: « 
«Στηρίζουμε με έργα την τοπική 

κοινωνία- 
Δίνουμε 

αθλητικές 
διεξόδους στα παιδιά και τους 
επισκέπτες»».

Με υπογραφή Δημάρχου Αρταίων Χρήστου Τσιρογιάννη 
ξεκινούν έργα  4εκ. ευρώ και  27 χλμ. ασφαλτόστρωσης 

αγροτικής οδοποιίας σε Βίγλα- Ράχη, Θανασαίικα 
Νέες εργολαβίες συνολικού μήκους 
27 χλμ ασφαλτόστρωσης αγροτι-
κής οδοποιίας ξεκινούν το επόμενο 
διάστημα για τη στήριξη των αγρο-
τών και των πτηνο- κτηνοτρόφων, 
εκ των οποίων τα 19 χλμ σε Βίγλα- 
Ράχη, Θανασαίικα Κωστακιών, Γα-
βριά, Απόμερο – Μύτικα και 8 χλμ 
σε Βλαχέρνα – Γραμμενίτσα – Χα-
νόπουλο- Ρόκκα – Άγιο Σπυρίδωνα, 
μετά και την υπογραφή της σχε-
τικής σύμβασης από τον Δήμαρχο 
Αρταίων Χρήστο Τσιρογιάννη με 
τον ανάδοχο του έργου.

Οι ασφαλτοστρώσεις ξεκινούν σε 
τμήματα αγροτικών οδών τα οποία 
αποτελούν κομβικά κομμάτια διέ-
λευσης προς τις διάφορες πτηνο- 
κτηνοτροφικές μονάδες και γεωρ-
γικές εκμεταλλεύσεις της περιοχής. 
Ο προϋπολογισμός του νέου έργου 
ασφαλτόστρωσης ανέρχεται στο 
πόσο των 4 εκ. ευρώ, με χρηματο-
δότηση μέσω του Προγράμματος 
«Αντώνης Τρίτσης». 

Πρόκειται για αγροτικούς δρόμους 
οι οποίοι παρουσιάζουν υψηλό 
κυκλοφοριακό φόρτο εξαιτίας της 
συγκέντρωσης μεγάλου αριθμού 

κτηνοτροφικών και αγροτικών εκ-
μεταλλεύσεων. Με την ολοκλήρω-
ση του έργου, οι αγροτικοί δρόμοι 
θα αποκτήσουν μόνιμο οδόστρωμα 

(άσφαλτο), αύξηση του πλάτους 
των δρόμων, ασφαλέστερη και πιο 
γρήγορη πρόσβαση στις ιδιοκτησί-
ες.

Χρ. Τσιρογιάννης: «Με το νέο αυτό έργο των 4 εκ. ευρώ, ολοκληρώσαμε 
τον στόχο μας: τα  100 χλμ νέων ασφαλτοστρώσεων εσωτερικής και 

αγροτικής οδοποιίας».

Από τη Διοίκηση του Γενικού Νοσο-
κομείου Άρτας σας ενημερώνουμε ότι  
διοργανώνεται από τον Πολιτιστικο 
Σύλλογο των Απανταχου Φωτεινιω-
τών σε συνεργασία με το Τμήμα  Αι-
μοδοσίας του Γ.Ν Άρτας , Εθελοντική  
Εξωτερική Αιμοδοσία που θα πραγμα-
τοποιηθεί  την Κυριακή  20-08-2023 
στο Φωτεινό Άρτας και ώρα  9:00 π.μ. 
-13:00 μ.μ. . 
Καλούμε νέους και παλιούς εθελοντές 
αιμοδότες να ανταποκριθούν στις ανά-
γκες όλων όσων χρειάζονται αίμα.

Οι εθελοντές αιμοδότες που έχουν λά-
βει μέρος στο Εθνικό Πρόγραμμα Εμ-
βολιασμών μπορούν να αιμοδοτήσουν 
εφόσον αισθάνονται καλά, ενώ στην 
περίπτωση που μετά τον εμβολιασμό 
παρουσιαστούν τυχόν αντιδράσεις, 
μπορούν να προσφέρουν αίμα, 7 ημέ-
ρες μετά την πάροδο των συμπτωμά-
των. 
Για τη διεξαγωγή της αιμοδοσίας θα 
ληφθούν όλα τα προβλεπόμενα μέ-
τρα:
Θερμομέτρηση κατά την είσοδο

Χορήγηση του απαραίτητου εξοπλι-
σμού ατομικής προστασίας 
Αποστείρωση στις καρέκλες αιμοδοσί-
ας
Τήρηση των αποστάσεων
 Για να δώσεις αίμα χρειάζεται:
Να είσαι 18-65 ετών
Να έχεις πάρει ένα ελαφρύ γεύμα πριν 
την αιμοδοσία
Να έχεις κοιμηθεί τουλάχιστον 5 ώρες
Να αισθάνεσαι ξεκούραστος
Εάν έχεις κάνει τατουάζ ή piercing να 
έχουν παρέλθει 4 μήνες 

ΠΡΟΣΚΛΗΣΗ ΓΙΑ ΕΘΕΛΟΝΤΙΚΗ ΑΙΜΟΔΟΣΙΑ



SOLAR CARE SOLUTIONSSOLAR CARE SOLUTIONS
ΣΥΝΤΗΡΗΣΗ ΦΩΤΟΒΟΛΤΑΪΚΩΝΣΥΝΤΗΡΗΣΗ ΦΩΤΟΒΟΛΤΑΪΚΩΝ

Προστατεύστε την επένδυσή σας στα οικιακά, αγροτικά και 
επαγγελματικά φωτοβολταϊκά συστήματα

ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΚΗ ΟΔΟΣ 45- ΑΡΤΑ - 6986668241
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Το πανέμορφο και ορει-
νό και χωριό της Δαφ-
νωτής, υποδέχθηκε 
χθες βράδυ το 3ο Αντά-

μωμα Ετεροδημοτών, με τη με-
γάλη συμμετοχή του κόσμου να 
επιβεβαιώνει για άλλη μια φορά 
την επιλογή της Δημοτικής Αρ-
χής να διοργανώνει κάθε χρόνο 
ένα κάλεσμα προς τιμήν των 
απανταχού ετεροδημοτών μας. 

Οι οικοδεσπότες της βραδιάς, ο 
Δήμαρχος Αρταίων Χρήστος Τσιρο-
γιάννης,  ο Πρόεδρος της Δαφνω-
τής Γιώργος Παίδαρος και ο Έφορος 
Δημοσίων Σχέσεων Αντώνης Κόντος 
της Πανηπειρωτικής Συνομοσπονδί-
ας, υποδέχθηκαν τους συλλόγους, 
τους φορείς και τους ετεροδημό-
τες που ανταποκρίθηκαν με μεγάλη 
χαρά  στην πρόσκληση.

Μεταξύ άλλων, το επίσημο παρών 
έδωσαν, ο θεματικός Αντιπεριφε-
ρειάρχης της Περιφέρειας Ηπείρου 
Φώτης Φώτης, ο Αντιδήμαρχος 
Πολιτισμού Νίκος Λιόντος, ο Αντι-
δήμαρχος Καθαριότητας και Ανα-
κύκλωσης Γιώργος Μουκουβάλας, 
ο Αντιδήμαρχος Τεχνικών Έργων 

Αδελφότητας Αμμοτοπιτών, Λουκάς 
Παπακωνσταντίνου, ο επίτιμος Πρό-
εδρος Ομοσπονδίας και μακροβιό-
τερος Πρόεδρος Χρήστος Λαναράς, 
από την αδελφότητα Δαφνωτής 
Αθηνών Γιάννης Δρόσος, ο έφορος 
Τύπου και επιμελητής της εφημε-
ρίδας  «Πανηπειρωτική»,  Χρήστος 
Τούμπουρος, Πρόεδροι Πολιτιστι-
κών Συλλόγων κ.α.

Από την εκδήλωση  φυσικά δεν 
έλειψαν και οι τοποθετήσεις των πα-
ρευρισκόμενων, για διάφορα θέμα-
τα της περοχής μας, η μουσική και 
ο χορός, από την χορωδία του Δή-
μου Κεντρικών Τζουμέρκων υπό την 
διεύθυνση του Βαγγέλη Κώτσου, ο 
Κωνσταντίνος Λιόντος στο τραγούδι 
και στο κλαρίνο, ο Βασίλης Τριάντης 
στο λάουτο και ο Κουτσοκώστας 
Λάκης στα κρουστά.  

Η βραδιά έκλεισε με την κοινή πε-
ποίθηση, πως τέτοιες πρωτοβουλίες 
θα πρέπει να ενδυναμωθούν ακόμη 
περισσότερο, ως ένα ακόμη εργα-
λείο επικοινωνίας των ετεροδημο-
τών με την ιδιαίτερη πατρίδα τους.  

Με κόσμο και συμμετοχή πραγματοποιή-
θηκε το «3ο Αντάμωμα Ετεροδημοτών»

Διοργάνωσε η Δημοτική Αρχή υπό την αιγίδα της 
Πανηπειρωτικής Συνομοσπονδίας Ελλάδας.

Σωτήρης Χρηστούλης, ο Πρόεδρος 
της Κοινότητας Αμμοτόπου, Γιώρ-
γος Ξέρας, ο Πρόεδρος της Κοινό-

τητας Ροδαυγής Φάνης Κίτσιος, ο 
Πρόεδρος της Τ.Κ Αγνάντων, το μέ-
λος της Κοινότητας Αρταίων Αντώ-

νης Καραμπίνας,  ο Πρόεδρος της 
Ομοσπονδίας Τζουμερκιωτών Χρή-
στος Γκατζόγιας,  ο Πρόεδρος της 

Σε προσωρινή κυκλο-
φορία δόθηκε σήμερα 
ο νέος οδικός άξονας 
από τον κόμβο Τερό-
βου της Ιόνιας Οδού 

μέχρι τα Πηγάδια του Δήμου 
Βορείων Τζουμέρκων.

Πρόκειται για  ένα σύγχρονο δρό-
μο, μήκους 10 χλμ, ο οποίος εντά-
χθηκε  στο  Επιχειρησιακού Προ-
γράμματος «Ήπειρος 2014-2020», 
με αρχικό προϋπολογισμό (προ 
έκπτωσης αναδόχου) 25.000.000 
ευρώ.

Η κατασκευή του έργου έγινε σχε-
δόν καθολικά σε νέα χάραξη και  
περιλαμβάνει δύο ισόπεδες συνδέ-
σεις  του νέου δρόμου με την 7η 
και την 2η Επαρχιακή Οδό, καθώς 
και άλλες τρείς που αποκαθιστούν 
την οδική σύνδεση με το υπάρχον 
(περιφερειακό)  οδικό δίκτυο.

Έχει επίσης  εγκατασταθεί οδο-
φωτισμός σε κατάλληλο μήκος και 
στους πέντε ισόπεδους κόμβους, 
ενώ επί της κύριας οδού κατασκευ-

άστηκε και γέφυρα (με οδοφωτι-
σμό) μήκους 134 μέτρων.

Κατά την κατασκευή του έργου, 
προέκυψε πρόσθετο πρόβλημα από 
κατολίσθηση σε πρανές του δρό-
μου (και στο τελευταίο τμήμα του 
συγκεκριμένου  έργου), μετά από 
σεισμική δόνηση και η οποία απο-
καταστάθηκε από την Περιφέρεια.

Ανάδοχος του έργου είναι η ΕΡΓΟ-
ΔΥΝΑΜΙΚΗ ΠΑΤΡΩΝ Α.Τ.Ε..

Ο συγκεκριμένος οδικός άξονας 
είναι το πρώτο τμήμα της οδικής 
σύνδεσης της Ιόνιας οδού με τη 2η 
επαρχιακή οδό Ιωαννίνων- Γέφυρα 
Πλάκας. Το δεύτερο τμήμα από Πη-
γάδια μέχρι Γέφυρα – Πλάκας, επα-
ναδημοπρατήθηκε την περασμένη 
Τετάρτη με απόφαση της Οικονο-
μικής Επιτροπής.

 Η Περιφέρεια Ηπείρου επισημαί-
νει ότι με δεδομένο ότι η παρά-
δοση του έργου στην κυκλοφορία 
είναι προσωρινή, συνεχίζονται οι 
συμπληρωματικές εργασίες (όπως 

τοποθέτηση στηθαίων), ενώ  θα 
ακολουθήσει και δεύτερο στάδιο 
οδοστρωσίας, η διέλευση των οχη-
μάτων  την τρέχουσα περίοδο γίνε-
ται με ευθύνη των οδηγών.

 Ο Περιφερειάρχης κ. Αλέξανδρος 
Καχριμάνης, ο οποίος επισκέφτη-
κε σήμερα το έργο,  δήλωσε: «η 
προσωρινή παράδοση του δρόμου 
Κόμβος  Τερόβου- Πηγάδια, είναι 
το πρώτο μιας σειράς πολύ μεγά-
λων έργων που βρίσκονται στο 
στάδιο της ολοκλήρωσης στις τέσ-
σερις περιφερειακές ενότητες,  η 
παράδοση των οποίων σε χρήση 
αναμένεται να γίνει μέχρι τέλους 
του τρέχοντος έτους.

 Ήδη ο  οδικός άξονας Τύρια- Μπε-
στιά, είναι έτοιμος και θα δοθεί κι 
αυτός σε προσωρινή χρήση   τα  
επόμενα 24ωρα. Στο λεκανοπέδιο 
Ιωαννίνων ήδη έχει  δοθεί στην 
κυκλοφορία ένα μεγάλο τμήμα της 
οδού Νιάρχου. Στην Άρτα ολο-
κληρώθηκε ο δρόμος Πηγές- όρια 
Νομού με Καρδίτσα. Πέραν αυ-
τών υπάρχουν τα έργα αποχέτευ-
σης- βιολογικών καθαρισμών στα 
παράλια, η παράκαμψη της Αρχαί-
ας Νικόπολης, οι κυκλικοί κόμβοι, 
πλήθος αρδευτικών έργων  που 
βρίσκονται σε  πλήρη εξέλιξη και 
δεκάδες άλλα έργα μικρότερης 
εμβέλειας, εξίσου όμως μεγάλης 
σημασίας για τους κατοίκους της 
Ηπείρου».

Παραδόθηκε για προσωρινή κυκλοφορία ο οδικός 
άξονας, σύνδεσης Ιόνιας Οδού με Τζουμέρκα
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Την τελευταία του πνοή 
άφησε ένας 50χρονος 
που ξυλοκοπήθηκε από 
ντελιβερά στη Θεσσαλο-
νίκη επειδή του έκανε πα-
ρατήρηση που κινούνταν 
πάνω στο πεζοδρόμιο. 
Απλά χάθηκε μια συγνώ-
μη και να συνεχίσεις την 
δουλειά του. Άθλιος νέος. 
Τι να πεις.
«Δυστυχώς ο Άλκης μας 
δεν ήταν το τελευταίο 
θύμα οπαδικής βίας» 
λέει ο πατέρας του. Μό-
λις έσκασε και άλλο ένα 
τέτοιο γεγονός με οπαδό 
της ΑΕΚ στην Αθήνα. 
«Είμαστε συγκλονισμέ-
νοι μαζί με την γυναίκα 
μου.» Τι άλλο να πει ένας 
άνθρωπος που καταστρά-
φηκε η οικογένεια του 
από βλακώδεις ενέργειες. 

Οικονόμου υπουργός 
Προστασίας του Πολίτη: 
Η ΕΛ.ΑΣ. απέτυχε στον 
τομέα της πρόληψης και 
της αποτροπής. Αμέσως 
έδωσε εντολή να αλλά-
ξουν θέση οι υπεύθυνοι 
διοικητές.    Δηλαδή τι 
θα γίνει θα πάνε σε άλλες 
θέσεις οι αξιωματικοί και 
τι έγινε. Σε τέτοιες περι-
πτώσεις μια είναι η τιμω-

ρία. ́ ΄ ΣΠΙΤΙΑ ΣΑΣ ́ ΄ Την 
αστυνομία την έχουμε να 
μας προστατεύει. Αν δεν 
το κάνει αλλάξτε τα πά-
ντα. 
Κρήτη. Συχνά πυκνά 
σφαίρες στον αέρα. Το 
ίδιο στην Αθήνα στις πε-
ριοχές των γύφτων. Κα-
θημερινά και μια σφαίρα 
κάπου θα καρφωθεί.
Λάρισα. Ευτυχώς λει-
τούργησε η Ελληνική δι-
καιοσύνη. Ο άθλιος μέσα 
στην φυλακή μετά τον 
άγριο ξυλοδαρμό της επί 
χρόνια γυναίκας του. Μας 
τάραξε αυτές τις μέρες 
και αυτό το τέρας.
Σοκάρουν τα στοιχεία 
για την ενδοοικογενεια-
κή βία. Το τραγικό αυτό 
περιστατικό είναι ασύλ-
ληπτης αγριότητας, όμως 
δεν είναι μεμονωμένο. 
Τα στοιχεία σοκάρουν. 
Σύμφωνα με το «ΒΗΜΑ» 
της Κυριακής, μέσα σε δι-
άστημα μικρότερο των 6 

μηνών 466 γυναίκες θύ-
ματα ενδοοικογενειακής 
βίας ζήτησαν να έχουν 
το κουμπί πανικού, με το 
φόβο μίας νέας επίθεσης 
σε βάρος τους.
Από τον περασμένο Μάρ-
τιο που ξεκίνησε η λει-
τουργία της ψηφιακής 
εφαρμογής 47 γυναίκες 
χρειάστηκε να πατήσουν 
το κουμπί στο κινητό τους 
και να επέμβει η αστυνο-
μία για να γλιτώσουν από 
τα χέρια συζύγου ή συ-
ντρόφου. Σύμφωνα με 
το ίδιο δημοσίευμα, 30-
40 γυναίκες αστυνομικοί 
δέχονται τέτοιες κακο-
ποιητικές συμπεριφορές 
και αποφεύγουν να απευ-
θυνθούν στα 18 γραφεία 
ενδοοικογενειακής βίας, 
φοβούμενες τον διασυρ-
μό. Το 2020 τα περιστα-
τικά ενδοοικογενειακής 
βίας που καταγγέλθηκαν 
στις Αρχές ήταν 5413, το 
2021 8776 και το 2022 
11.632. Η αύξηση των 
καταγγελιών αυτών απο-
δίδεται εν μέρει στις δια-
δικασίες που έχουν κινη-
θεί από την ΕΛ.ΑΣ. για τον 
έλεγχο και την καταγρα-
φή τέτοιων καταγγελιών.
Εκεί που ψάχνω τα στοι-
χεία για την βία γενικά 

μου στέλνει μήνυμα φί-
λος. ΄΄ Ρε κοίτα εδώ.΄΄  
Τους χρέωσαν 2 ευρώ 
στην Ιταλία να τους κό-
ψουν τα τοστ. Τι να πεις 
λέω. 
Είμαι λοιπόν στο ψάξιμο 
της ενδο-οικογενειακής 
βίας και νέο επεισόδιο 
στην Βόρεια Ελλάδα όπου 
ενώ ζευγάρι ήρθαν στην 
χώρα μας για διακοπές 
μακελεύτηκαν. ΄΄Θεός 
φυλάξει΄΄ Τα έχουν αυτά 
οι διακοπές. Συνεχίζω και 
η μία θλίψη φέρνει την 
άλλη. Δεν άντεξε η καρδιά 
της μητέρας του 29χρο-
νου Μιχάλη στο άκουσμα 
της τραγικής είδησης.  Με 
έμφραγμα στον «Ερυθρό 
Σταυρό»
Γράφοντας όλα αυτά και 
ψάχνοντας τα site βλέπει 
κάποιος την ζωή να συ-
νεχίζεται, παρά τα πολλά 
προβλήματα. Σε φωτιές 
στο εξωτερικό από σύ-
γκρουση πέφτουν 3 ελι-

Σημειωματάριο Ιδεών και Απόψεων

κόπτερα κατάσβεσης. Σε 
άλλη είδηση 3 άνθρωποι 
χάνονται σε επεισόδιο με 
τρένα. Παντού τα ίδια. 
Παντού απώλειες συ-
νανθρώπων μας. Αλλού 
βλέπεις φονικά. Τελικά 
λες μέσα σου τι στο καλό 
γίνεται και δεν βρίσκουν 
λύση οι άνθρωποι. Τι θέ-
λουν και φθάνουν στα 
άκρα. Γιατί δεν λύνουν 
τα προβλήματα και αφή-
νουν να εξελίσσονται για 
χρόνια. Χρειαζόμαστε σί-
γουρα ψυχολόγο μην πω 
ψυχίατρο.  Χρειαζόμαστε 
όλοι και μια δεύτερη γνώ-
μη. Το να λέμε έχουμε 
όλοι δίκιο δεν μας βοηθά. 
Δηλαδή αυτά που βλέ-
πουμε στο instagram και 
μας γεμίζουν προβλη-
ματισμό αυτά που ανε-
βάζουν στο tw και f και 
μας μαυρίζουν την ψυχή 
πόσο τρελοί να είναι αυ-
τοί που τα προκαλούν. 
Ο άλλος κτύπησε χωρίς 
λόγο μέχρι θανάτου. Τι 

να πεις σε όλους τους 
ανθρώπους  αυτού του 
φονιά. Τι να πεις στην οι-
κογένεια του νεκρού. ΒΙΑ 
κάτι που το ζούμε καθη-
μερινά. 
Προετοιμάστηκαν από 
την χώρα τους οι χού-
λιγκαν μίλησαν με τους 
εδώ εχθρούς της ΑΕΚ 
οπαδούς του ΠΑΟ, πήραν 
ειδικά μέτρα προστασί-
ας μετακίνησης και πή-
γαν να συναντηθούν με 
τους χούλιγκαν της ΑΕΚ. 
Δηλαδή τι να κάνει ένα 
κράτος για αυτό. Απλά 
η διεθνής Ομοσπονδία 
να πετάξει για 10 χρό-
νια τις αντίστοιχες ομά-
δες από τις οργανώσεις. 
Να τελειώνουμε. Φυσικά 
φανταστείτε τι θα γινό-
ταν αν αστυνομικός στην 
προσπάθεια να απομα-
κρύνει τους εμπλεκόμε-
νους σκότωνε τον χουλι-
γκάνο. Όχι δεν μπορώ να 
σκεφτώ τι θα γινόταν.
 

Αυτές τις μέρες ψάχνουν 
όλοι πολιτικές αφορμές. 
Όλα τα πάνε και τα οδη-
γούν εκεί. Καιρός να πά-
ρει την θέση που της αρ-
μόζει η λογική. Όλοι μας 
να δεχτούμε ήπια την άρ-
νηση, το λάθος. Ξέρουμε 
όλοι μας ότι η ΒΙΑ είναι 
ακραίως θυμός, η στραβή 
της στιγμής. Ρίχνεις λάδι 
στο τέλος έχεις θάνατο. 
Ακούστε τώρα:  Προκα-
λεί ο δικηγόρος των Κρο-
ατών – «Οι οπαδοί της 
ΑΕΚ είναι τα μεγαλύτερα 
ανθρώπινα αποβράσμα-
τα». Η ΒΙΑ κοιτάτε πως 
υποδαυλίζεται. Βλέπετε 
πως πολλά πράγματα τα 
βάζουν σε ζυγαριά. Αυτοί 
είναι πιο κακοί από εμάς. 
Βλέπετε το άσυλο που 
έχουν μερικοί να προκα-
λούν.
«Europol και Interpol 
ενημέρωσαν έγκαιρα την 
Ελλάδα για τους οπαδούς 
της Ντινάμο», λένε οι 
Κροάτες. Γιατί λοιπόν δεν 

τους σταματούσαν αυτοί. 
Αυτοί γιατί κάνανε τον 
μαλάκα.  Πώς να σταμα-
τήσεις κάποιον μέσα στο 
αμάξι του όταν πάει για 
διακοπές αυτό θα λέγανε 
αυτοί σε τυχόν έλεγχο. 
Θα δείχνανε και τα σω-
σίβια και άντε γεια. Εσείς 
ρε Κροάτες  που το ξέρα-
τε γιατί τους ανοίξατε τα 
σύνορα.
Για να πάνε στο καλό για 
10 χρόνια και τότε πολ-
λά θα άλλαζαν γενικά 
στο ποδόσφαιρο. Απλά 
η διεθνής Ομοσπονδία 
κάνει σαν να μην βλέπει 
τι έγινε, ρίχνει την μπά-
λα στην κερκίδα, άλλαξε 
μόνο την ημερομηνία και 
όλα σε λίγες μέρες θα ξε-
χαστούν. Μόνο η μάνα θα 
χαθεί στις σκέψεις της 
και στον πόνο της. Έτσι 
γίνεται πάντα.
ΛΥΤΡΑΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ 

BIA: ΟΧΙ άλλη πια…
Ο Μαθηματικός και Φροντιστής Παναγιώτης Λύτρας γράφει

BYZANTIOBYZANTIO
To cafe Bar των 

μεγάλων στιγμών, μαζί 
σας κάθε μέρα...!



Στα Τζουμέρκα, 
όπως και σε άλλες 
ορεινές περιοχές, 
κατά την προσπά-

θεια των κατοίκων για 
επιβίωση εμφανίστηκαν 
και αναπτύχθηκαν αρ-
κετά επαγγέλματα, προ-
κειμένου να καλύψουν 
το σύνολο των αναγκών 
τους. Αυτά μπορούν να 
διακριθούν σε δύο κατη-
γορίες: τα ατομικά όπου 
η εργασία επιτελούνταν 
από τον μάστορα και έναν 
βοηθό ή μαθητευόμενο 
π.χ. του ξυλουργού, του 
ράφτη, του σιδηρουρ-
γού, του πεταλωτή κ.α., 
καθώς και τα συλλογικά 
όπου χρειαζόταν ομαδι-
κή εργασία π.χ. κτίστες, 
καρβουνιάρηδες κ.α. 
Το σύνολο των συγκεκριμέ-
νων επαγγελμάτων διατη-
ρήθηκε στην περιοχή των 
Τζουμέρκων έως και τις αρ-
χές της δεκαετίας του 1950, 
ενώ έκτοτε είτε εγκαταλεί-
φθηκαν γιατί δεν ήταν πλέον 
απαραίτητα π.χ. αγωγιάτης, 
είτε απορροφήθηκαν από 
τη σύγχρονη βιομηχανική 
παραγωγή π.χ. ράφτης, είτε 
εξελίχθηκαν και προσαρμό-
στηκαν στις νέες συνθήκες 
π.χ. κτίστες. 
 Κομβικό ρόλο, ως 
χώρος συνάθροισης, ποικί-
λων συναντήσεων, συζη-
τήσεων για τα προβλήματα 
του χωριού, λήψης αποφά-
σεων αλλά και ψυχαγωγίας, 
διαδραμάτισε το καφενείο, 
με το επάγγελμα όμως του 
καφετζή να απαιτεί πολύω-
ρα ωράρια και να εμπεριέχει 
σημαντικές δυσκολίες. 
 Αντίστοιχα σημα-
ντικά υπήρξαν και τα λει-
τουργήματα του ιερέα και 
του δασκάλου. Ο μεν πρώ-
τος λειτουργούσε τα εκκλη-
σάκια του χωριού, τελούσε 
όλα τα μυστήρια και φρόντι-
ζε για την πίστη, το φρόνη-
μα και την ψυχολογική υπο-
στήριξη και ανακούφιση των 
πιστών του. Ο δε δάσκαλος 
πάσχιζε να φέρει εις πέρας 
το λειτούργημά του, κάτω 

Παραδοσιακά επαγγέλματα στην περιοχή των 
Τζουμέρκων στα τέλη του 19ου – αρχές 20ου αι. 

από  συχνά άθλιες συνθήκες, 
με πενιχρά μέσα αλλά με ικα-
νοποιητικά αποτελέσματα.
 Το επάγγελμα το 
οποίο, όμως, χαρακτηρίζει 
την περιοχή των Τζουμέρ-
κων και διαμόρφωσε, σε 
σημαντικό βαθμό, τον οικο-
νομικό και κοινωνικό βίο της 
είναι οι μαστόροι, οι κτίστες, 
οι κουδαραίοι. Πρόκειται για 
άντρες, μετακινούμενος οι-
κοδόμους, οι οποίοι έφευγαν 
κατά την περίοδο Μαρτίου -–
Οκτωβρίου προς κάθε σημείο 
όπου υπήρχε δουλειά (Άρτα, 
Ξηρόμερο, Ευρυτανία, Βοι-
ωτία κ.α.), σε οργανωμένες 
παρέες, μπουλούκια και με 
σαφείς διαχωρισμούς και αρ-
μοδιότητες. Στόχος τους να 
εξασφαλίσουν την επιβίωση 
της πολυμελούς, συνήθως, 
οικογένειας την οποία άφη-
ναν πίσω και την ευθύνη της 
αναλάμβανε πλέον η γυναίκα 
του σπιτιού.
 Ορισμένοι ακόμη 
περιφερόμενοι επαγγελμα-
τίες, οι οποίοι ωστόσο επι-
χωρίαζαν και στην περιοχή 
των Τζουμέρκων, ήταν ο 
γανωτής ή καλαϊτζής, ο οποί-
ος «γάνωνε» τα απαραίτητα 
και σε καθημερινή χρήση 
σκεύη της νοικοκυράς. Ακο-
λουθεί ο μαραγκός ο οποίος 
και επιμελούνταν τα ξύλινα 
τμήματα των σπιτιών όπως 
πόρτες, παράθυρα, ταβάνια, 
πατώματα. Απαραίτητη προ-
ϋπόθεση για το επάγγελμα 
του μαραγκού είναι η ύπαρ-
ξη πρώτης ύλης, δηλαδή 
ξυλείας. Οι υλοτόμοι φρό-
ντιζαν για την επάρκεια της. 
Πρόκειται για ένα πανάρχαιο 
επάγγελμα, ενώ και τα εργα-
λεία του, όπως και οι μέθοδοι 
κοπής και επεξεργασίας του 
ξύλου, ελάχιστα είχαν εξελι-
χθεί. 

 Ως ένα ακόμη εξαι-
ρετικά σημαντικό επάγγελμα, 
το οποίο απαιτούσε συνε-
χή ταξίδια, εξασφαλίζοντας 
έτσι τη μεταφορά επιβατών 
και εμπορευμάτων, θεωρεί-
ται  και αυτό του αγωγιάτη 
ή κιρατζή. Είναι γνωστά τα 
καραβάνια τα οποία όργωναν 
την επικράτεια της οθωμα-
νικής αυτοκρατορίας. Μάλι-
στα, ορισμένοι τζουμερκιώ-
τες αγωγιάτες συμμετείχαν 
και σε κάποια καραβάνα που 
έκαναν μακρινά ταξίδια αλλά 
οι πλείστοι εξυπηρετούσαν 
τις ανάγκες επικοινωνίας με-
ταξύ των χωριών, όπως και 
με τα αστικά κέντρα της Άρ-
τας, των Ιωαννίνων και των 
Τρικάλων. Κάθε αγωγιάτης 
είχε από 2 – 5 μουλάρια, ενώ 
συνήθως ταξίδευαν 2 – 3 
αγωγιάτες μαζί, χειμώνα – 
καλοκαίρι, παντός καιρού γα 
περισσότερη ασφάλεια.
 Αναπόσπαστη σχέ-
ση και σύνδεση με το επάγ-

γελμα του κιρατζή έχει και 
το αντίστοιχο του ιδιοκτήτη 
πανδοχείου. Πρόκειται για τα 
γνωστά μας χάνια, σπαρμένα 
κατά μήκος των ημιονικών 
οδών προκειμένου να φιλο-
ξενούν και να εξυπηρετούν 
τόσο τους επαγγελματίες 
αγωγιάτες όσο και κάθε εί-
δους ταξιδιώτη ή οδοιπόρο. 
Ο αριθμός και οι θέσεις των 
πανδοχείων μεταβάλλονταν 
ανάλογα με τη διάνοιξη νέων 
ημιονικών οδών. Συνήθως, 
οι αγωγιάτες κατέλυαν σε 
συγκεκριμένα χάνια και δινό-
ταν μεγάλη μάχη μεταξύ των 
ιδιοκτητών τους για να «κλέ-
ψουν» πελατεία ο ένας από 
τον άλλο.
 Ορισμένα ακόμη 
επαγγέλματα τα οποία δεν 
απαιτούσαν μετακίνηση του 
ατόμου που τα εξασκούσε 
και συμπληρώνουν την ει-
κόνα της οικονομικής δρα-
στηριότητας των Τζουμερκι-
ωτών είναι ο σιδηρουργός, 
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Της ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΑΣ 
ΖΗΔΡΟΥ

ΑΡΧΑΙΟΛΟΓΟΥ

επιφορτισμένος κυρίως με 
την κατασκευή και επισκευή 
των κάθε είδους εργαλείων, 
ο κρεοπώλης, με ελάχιστη 
όμως δουλειά, καθώς ο κό-
σμος έτρωγε σπάνια κρέας, 
σε συγκεκριμένες περιστά-
σεις π.χ. γάμο, αρραβώνες, 
γιορτές, αρρώστιες αλλά 
και σε αυτές τις περιστάσεις 
συχνά εξέτρεφε τα δικά του 
ζώα. Επιπλέον, λόγω του 
προβλήματος διατήρησης 
του κρέατος, ο κρεοπώλης 
έπρεπε να το πουλήσει αυ-
θημερόν. Ακολουθεί ο κου-
ρέας, επιφορτισμένος με την 
περιποίηση της κόμης και το 
ξύρισμα των πελατών του, 
ενώ ιδιαίτερη βαρύτητα δι-
νόταν στο κούρεμα και την 
περιποίηση του μουστακιού, 
χαρακτηριστικό για τους 
άντρες της εποχής και ενδει-
κτικό της προσωπικότητας 
του ιδιοκτήτη του. Τέλος, ο 
τσαγκάρης, ο οποίος κατα-
σκεύαζε καινούρια παπού-

τσια διαφόρων ειδών π.χ. 
αντρικά, γυναικεία, παιδικά, 
επαγγελματικά για τους κιρα-
τζήδες, τους κτηνοτρόφους 
κ.α. καθημερινά, γιορτινά 
κ.α. αλλά και επισκεύαζε τα 
προϋπάρχοντα υποδήματα 
των πελατών του. 
 Τέλος, πυλώνας της 
τοπικής οικονομίας υπήρξε η 
κτηνοτροφία, η οποία ευνο-
ούνταν από τον ορεινό χα-
ρακτήρα της περιοχής. Όπως 
και στη γεωργία έτσι και στην 
κτηνοτροφία ακολουθού-
νταν αρχέγονες πρακτικές, 
με εξέχουσα θέση να κατέχει 
ο νομαδικός χαρακτήρας της, 
ο οποίος επηρεάζει και μεγά-
λο μέρος της ιστορικής δια-
δρομής της Ηπείρου. Βέβαια, 
εκτός από τους επαγγελμα-
τίες κτηνοτρόφους, υπήρχε 
και η μικρότερης κλίμακας 
κτηνοτροφία σε κάθε σπίτι, 
με σκοπό τη διασφάλιση της 
τροφής και ίσως την εισροή 
κάπου μικρού κέρδους.
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ΕΙΔΗΣΕΙΣ ΚΑΙ ΕΠΙΚΑΙΡΟΤΗΤΑ

Εισήγηση του Αντώνη Κοντού στο 3ο  
ΑΝΤΑΜΩΜΑ ΕΤΕΡΟΔΗΜΟΤΩΝ  ΣΤΗ ΔΑΦΝΩΤΗ

Στη Δαφνωτή Άρτας 
έγινε την Τετάρτη 
9.8.2023  το 3ο  Αντά-
μωμα των Ετεροδημο-

τών,  υπό την αιγίδα της Πα-
νηπειρωτικής Συνομοσπονδίας  
Ελλάδος (Π.Σ.Ε) .

‘Όλες οι εισηγήσεις και οι προτάσεις   
των ομιλητών  ήταν πολύ ενδιαφέ-
ρουσες !
Στο τέλος η χορωδία του Δήμου 
Κεντρικών Τζουμέρκων  τραγούδη-
σε παραδοσιακά τραγούδια .

Ακολούθησε παραδοσιακό γλέντι 
με την ζυγιά του Κωνσταντίνου 
Λιόντου .
Την Πανηπειρωτική Συνομοσπονδί-
ας  Ελλάδος εκπροσώπησε ο έφο-
ρος Δημοσίων Σχέσεων Αντώνης 
Κοντός που λαμβάνοντας το λόγο 
είπε : 
  “Σας καλωσορίζω  όλους  στο ση-
μερινό 3ο Αντάμωμα των Ετεροδη-
μοτών,  που γίνεται υπό την αιγίδα 
της Πανηπειρωτικής Συνομοσπον-
δίας  Ελλάδος και έχω σήμερα  την 
τιμή  να εκπροσωπώ !
 Η Πανηπειρωτική Συνομοσπονδία   
εκπροσωπεί περισσότερους από 
450 Συλλόγους, Αδελφότητες, και 
ομοσπονδίες!
Σας μεταφέρω  τους χαιρετισμούς 
του προέδρου  μας  κ. Μάκη Κιάμου 
, καθώς επίσης  και  όλου το Δ.Σ. 
της Π.Σ.Ε. 
Πολλά   συγχαρητήρια  στον Δήμο 
Αρταίων και όλη την οργανωτική 
επιτροπή για την άψογη οργάνωση 
!
 Σε παρόμοιες εκδηλώσεις, φίλε 
Δήμαρχε   η Πανηπειρωτική Συνο-
μοσπονδία  Ελλάδος θα είναι πάντα 
δίπλα σας! 
Ένα μεγάλο ευχαριστώ στον πρόε-
δρο Γιώργο Παίδαρο  και σε όλο το 
συμβούλιο της κοινότητας Δαφνω-
τής , για την άψογη φιλοξενία σε 
αυτό το πανέμορφο χωριό !
Η  ημερομηνία που επιλέγει  να γί-
νει το σημερινό  αντάμωμα είναι η 
ιδανικότερη ! Είμαστε όλοι εδώ και 
τα χωριά μας σφύζουν από ζωή αυ-
τές τις μέρες ! 
Μακάρι να ήταν πάντα Αύγουστος 
για τα χωριά μας !  Έχουν  γεμίσει 
όλες οι ράχες με αυτοκίνητα !
Αν φίλε Δήμαρχε , αγαπητοί συ-
μπατριώτες,  είχε γίνει η απογραφή 
τον μήνα Αύγουστο σίγουρα  ο νο-
μός Άρτας  δεν θα είχε 10.000 λιγό-
τερους απογραφέντες ,   δεν θα εί-
χαμε χάσει μία βουλευτική έδρα και 
να γίνουν 2 από τις 3 που είχαμε !
Εγώ  ήλπιζα πως με την κατασκευή 
της  Ιόνιας Οδού, στο νομό Άρτας  
θα υπήρχε  ανάπτυξη, θα είχαν δη-
μιουργηθεί νέες θέσεις εργασίας ,  
αφού  είναι ο πρώτος νομός που 
συναντά κανείς με το που μπαίνει 
στην Ήπειρο ! 
Δυστυχώς όμως είναι ο τελευταίος 
νομός που έχει ευνοηθεί !
Περνούν  όλοι οι επισκέπτες  δίπλα 
στην Άρτα και πάνε  κατευθείαν  
για τα Γιάννενα ή  την Πρέβεζα ! 
Αναρωτηθήκαμε άραγε γιατί να 
συμβαίνει αυτό ; Αναρωτηθήκαμε 
γιατί μια πανέμορφη  περιοχή σαν 

το νομό Άρτας  να μην μπορεί να 
αξιοποιηθεί , γιατί  τα χωριά μας  να 
ερημώνουν ; 
 Οι λόγοι  είναι πάρα πολλοί..! Θα 
αναφέρω μερικούς  κατά τη γνώμη 
μου :
Αναξιοποίητα τα Τζουμέρκα ,  ο Αμ-
βρακικός, η Βυζαντινή Άρτα , η λί-
μνη του φράγματος  Πουρναρίου !
Για πολλά χρόνια δεν υπήρχε ούτε  
μία πινακίδα  στην Ιόνια οδό  που 
να δείχνει έξοδο προς  τα Τζουμέρ-
κα ! 
Μπήκε επιτέλους  μετά από πολλές 
πιέσεις  μια μικρή πινακίδα στον 
Αμμότοπο  που  γράφει Τζουμέρκα, 
στο μισό μέγεθος της  γραμματο-
σειράς  των άλλων πινακίδων  και 
χωρίς  άλλη προειδοποιητική πινα-
κίδα πριν την έξοδο , με αποτέλε-
σμα  πολλοί να μην την βλέπουν 
ούτε και αυτή .
 Τελικά  όποιος καταφέρει και βγει 
από την Ιόνια,  σίγουρα θα χαθεί 
στα στενά δρομάκια του Αμμότο-
που ! Τόσο δύσκολο είναι να γίνουν 
3 χιλιόμετρα δρόμος πάνω από τον 
Αμμότοπο  και να βγαίνει κατ ευθεί-
αν στην Κιάφα ; 
Για όσους δε έρχονται από τη Εγνα-
τία , από τα Γιάννενα δηλαδή  ,  δεν 
υπάρχει έξοδος στον  Αμμότοπο 

γιατί  είναι ημικόμβος !
Υπάρχει όμως και άλλη έξοδο για τα 
χωριά των Τζουμέρκων ,   στο  S/M 
Aγγέλης , εκεί όμως  δεν υπάρχει  
καμία πινακίδα  !
Πηγαίνουν πάρα πολλοί  για να 
απολαύσουν τη λίμνη Πλαστήρα 
και κάνουν  τέσσερεις  ώρες δρόμο 
από την Αθήνα  για να φτάσουν  !
Εδώ σε μας , στη λίμνη του Πουρ-
ναρίου, που απέχει από την Άρτα 
μόνο 2 χιλιόμετρα ,  δεν υπάρχει 
ούτε ένα μέτρο δρόμος περιφερεια-
κά, δίπλα στη λίμνη,  για να μπορεί 
να  πάει κάποιος να την απολαύσει 
! Πηγαίνουν όλοι κατ ευθείαν στη 
λίμνη των Ιωαννίνων . Εκεί   μπο-
ρούν και βρίσκονται δίπλα της, για-
τί υπάρχουν οι δρόμοι !
Μισό χιλιόμετρο δρόμο αν κατα-
σκεύαζαν κάθε χρόνο , θα είχε ολο-
κληρωθεί ο δρόμος περιφερειακά 
της λίμνης !
Ευτυχώς  που  μετά από 45  χρόνια 
έγινε κάποια μελέτη  για την αξιο-
ποίηση της λίμνης του Πουρναρίου 
, παρουσιάστηκε πριν από ένα μήνα 
περίπου στο Εμπορικό Επιμελητή-
ριο της Άρτας . 
 Έχουμε όμως ακόμα μπροστά μας 
πολύ μεγάλο δρόμο , διότι θα χρει-
ασθούν ακόμα αρκετές μελέτες για 

την κάθε περιοχή της λίμνης , θα 
πρέπει να βρεθούν οι πόροι της 
χρηματοδότησης , να γίνουν οι  δη-
μοπρασίες των έργων  κ.λ. ! 

Είναι όμως μια πολύ καλή και αισι-
όδοξη αρχή !
Έγινε  η γέφυρα στον Άραχθο, στην 
Πλάκα !  Έπρεπε να γίνει ! Πρέπει  
όμως  να γίνουν και όλοι οι στενοί  
δρόμοι που οδηγούν στη γέφυρα 
!  Να βελτιωθεί για παράδειγμα ο 
δρόμος από Σκούπα – Δαφνωτή 
,  που όταν  συναντήθηκα με ένα 
μεγάλο φορτηγό , χρειάστηκε να 
κάνω  100 μέτρα όπισθεν για να 
περάσει  .
Θα πρέπει λοιπόν να αξιοποιηθεί ο 
ορεινός όγκος του νομού Άρτας , η 
λίμνη του Πουρναρίου ,  ο Αμβρακι-
κός , τα τοπικά μας ποιοτικά προϊό-
ντα που οι Γερμανοί τα αποκαλούν 
φάρμακα  !
Να γίνει η οριοθέτηση της κοίτης 
του Αράχθου στην πόλη της Άρ-
τας για να μπορούμε να καθίσουμε 
δίπλα του, καθ όλον το μήκος και 
όχι μόνο στην περιοχή της παλαιάς 
γέφυρας!
Να αξιοποιηθεί η Βυζαντινή Άρτα  
και ο θρησκευτικός τουρισμός 
!  Δυστυχώς για τον συνεδριακό 

τουρισμό δεν έχουμε πολλά ξενο-
δοχεία ! 
Για να είμαι όμως  δίκαιος θα πρέ-
πει να συγχαρώ τον Δήμο Αρταίων 
που έκανε θέσεις Parking  για τα  
λεωφορεία  στην Παρηγορήτισσα 
! Πρέπει  όμως να γίνει  και ένα   
Parking αυτοκινήτων ! Να μπουν 
δε και παρκόμετρα για να μπορούν 
να  υπάρχουν πάντα κενές θέσεις  ! 
Για την  Αγία θεοδώρα ,  να γίνουν 
στην Βασιλέως  Πύρρου κάποιες 
θέσεις , για  παρκάρουν   και εκεί 
τα  λεωφορεία  !      
Πάρα πολλά μπορούν να γίνουν για 
την   αξιοποίηση της περιοχής μας ! 
Εγώ είμαι από την φύση μου αισιό-
δοξος , βλέπω το ποτήρι μισογεμά-
το και όχι μισοάδειο και ελπίζω  πως 
κάτι θα γίνει ! 
Θα πρέπει δε να υπάρξει και η πολι-
τική βούληση !
Να βλέπουν την περιοχή μας όχι 
μόνο για φράγματα , για ανεμογεν-
νήτριες, για φωτοβολταϊκά  μέσα 
στη λίμνη,  αλλά και ως μια περιοχή  
για  ανάπτυξη, ειδικά με τον εναλ-
λακτικό τουρισμό. 
Καλώς να ανταμώσουμε ξανά στο 
4ο Αντάμωμα .”

Σχεδόν δύο μήνες μετά τα εγκαίνια του 
νέου μας γραφείου στην οδό Σκου-
φά 189 στην πλατεία Κιλκίς κι αφού 

έχουμε ολοκληρώσει την επίπλωσή του 
αισθανόμαστε την ανάγκη να ευχαριστή-
σουμε ειλικρινά κι από καρδιάς όλους εκεί-
νους που συνέβαλαν με τις χορηγίες τους 
να φτιάξουμε το «σπίτι» μας. Η συνδρομή 
τους σε αυτή την πολύ σημαντική στιγμή 
για την πορεία του εθελοντικού κινήματος 
υπήρξε καθοριστική και μας γεμίζει αισιο-
δοξία για το μέλλον. 
Συγκεκριμένα θα θέλαμε να ευχαριστήσουμε κα-
ταρχήν το Δήμο Αρταίων για την ευγενική παρα-
χώρηση του κτιρίου προκειμένου να στεγάζουμε 
τις δράσεις μας.

-Τον Διοικητή και το συμβούλιο του Γ. Νοσοκο-
μείου Άρτας για την παραχώρηση των 2 μόνι-
μων πολυθρόνων αιμοληψίας 
-Την εταιρία Golden Solar Energy- Αποστολίδης 
Π.& Σια Ο.Ε.
- Την Γαλακτοβιομηχανία  Καράλης Α.Ε.
- Τον Αγροτικό Πτηνοτροφικό Συνεταιρισμό Άρ-
τας 
- Την εταιρία Γ.Καψιώχας ΑΕΒΕ
-Την εταιρία Fotis Home Store
 -Τον Ιατρικό και Φαρμακευτικό Σύλλογο Άρτας
-Αγγέλης Supermarket 
-Εν Άρτη 
- Έπιπλο Σιαπάτης 
- Furnideco- Αφοί Καραγιώργου-Δ.Κωστή Ο.Ε.
-Κούρτης Χρήστος-έπιπλα 

-Κουτάλι &Πιρούνι 
- Γκανιάτσας Ηλ.&Χρ. Ο.Ε.
- Συνεταιρισμός Ηλεκτρολόγων Άρτας 
-Αφοί Μπακαγιάννη Ο.Ε.
-Εντύπωσις- Φώτης Μ.&Ματάτσης Κ. Ο.Ε.
Δεσμευόμαστε ότι θα κάνουμε το καλύτερο δυ-
νατό για να εγείρουμε συνειδήσεις και να πετύ-
χουμε αυτάρκεια σε αίμα.

Με τιμή
Η πρ. του Συλλόγου 

Μάρω Νάκα    
                                                             
Η πρ. του Συλλόγου Θαλασσαιμίας

Εθελοντών Αιμοδοτών
 Λίτσα Κοντού
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Ανακοινώσεις

www.apopsi-press.gr

ΜΙΚΡΕΣ ΑΓΓΕΛΙΕΣ- ΜΕΓΑΛΕΣ ΕΥΚΑΙΡΙΕΣ- ΠΩΛΗΣΕΙΣ- ΑΓΟΡΕΣ-ΕΡΓΑΣΙΑ

ΜΙΚΡΕΣ ΑΓΓΕΛΙΕΣ
ZHTEITAI

Από επιχείρηση cafe στο 
κέντρο της Άρτας 

ΝΕΟΣ - ΝΕΑ
για μπουφέ και service

ΕΠΙΚΟΙΝΩΝΙΑ:

6944353528
ΜΕΓΑΛΕΣ ΕΥΚΑΙΡΙΕΣ

Στείλτε τις μικρές σας 
αγγελίες για δημοσίευση με 

ένα mail στο apopsipressgr@
gmail.com

Σπύρος Τζίμας
Πτυχιούχος κλασικής φιλολογίας

Πανεπιστήμιο Ιωαννίνων

Παραδίδονται μαθήματα
Γυμνασίου - Λυκείου

Τηλ. 697 0933 861
email: spirostzimas@gmail.com

ΠΩΛΕΙΤΑΙ ΙΣΟΓΕΙΟΣ ΚΑΤΟΙΚΙΑ 
(ΜΕ ΣΧΕΔΙΟ ΚΑΙ ΑΔΕΙΑ 30 ΕΤΩΝ)

70τ.μ Κατοικήσιμο με Τζάκι και Air Condition - Στρωμένο με πλακάκι.Γύρω 
γύρω 10 στρέμματα λιοστάσι με ελιές καρπίσιμες - 7 χλμ από το Μενίδι 

(Θάλασσα) και 20 χλμ από την πόλη της Άρτας -Σε πανοραμική θέση με θέα τον 
Αμβρακικό με μηδέν υγρασία (άσφαλτος δρόμος)- Κατάλληλο για εξοχικό,για 

λιοστάσι ή για μόνιμη κατοικία εντός οικισμού -Ανεξάρτητο,ήσυχο
Οικισμός Καστριώτισσα Μενιδίου Αιτ/νίας

50.000 € Συζητήσιμη
τηλ 6942227207 κος Κώστας

Ένα νέο γύρο κλαδέ-
ματος των υψίκορ-
μων δέντρων ξεκί-
νησαν τα συνεργεία 

της Υπηρεσίας  Πρασίνου του 

Δήμου, μετά από σχετική εντο-
λή του Αντιδημάρχου, Παντελή 
Κωλέτσου.
Ειδικότερα, αυτό το διάστημα 
πραγματοποιείται εκτεταμένο 
πρόγραμμα κλαδέματος, ώστε 
και τα δένδρα να ανανεώνο-
νται και να παραμένουν υγιή 
και οι δρόμοι/ πλατείες, κλπ να 
παραμένουν ασφαλείς για τους 
περαστικούς.

ΖΗΤΟΥΝΤΑΙ άμεσα Άτομα για εργασία σε ελληνικό 
εστιατόριο στην πόλη Reilingen (Ρειλινγκεν) στην Γερμα-
νία. Για Σέρβις κ κουζίνα για το Σέρβις απαιτείται γνώσεις 
γερμανικής γλώσσας.Πληροφορίες στα τηλέφωνα:
+49 176 45692845 & +491786297615

Η Ξενοδοχειακή μονάδα 
HORIZON BEACH RESORT 
στη Σταλίδα Χερσονήσου στη 
Κρήτη επιθυμεί  να στελεχώ-
σει με προσωπικό τα τμήμα-
τα του f&b Κουζινα, Εστιατό-
ριο,Bar,Snack Bar.

Παροχές
Οικονομικό πακέτο βάσει 

προσόντων
Διαμονή 

Διατροφή
Οι ενδιαφερόμενοι μπορούν 
να επικοινωνήσουν και να μι-
λήσουν άμεσα με εκπρόσωπο 
της επιχείρησης στην ΑΡΤΑ.

ΤΗΛ  6946151454 
Κος ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ

ΤΑΤΣΙΩΝΑΣ 

Τηλ 

2681061339 

6981901755

6989416244

ΠΛΗΡΟΦΟΡΙΕΣ & DELIVERY
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ENJOY YOUR SUMMERENJOY YOUR SUMMER
από 1η Ιουνίουαπό 1η Ιουνίου
σε πλήρη λειτουργία σε πλήρη λειτουργία 

ΚΑΝΑΛΙ ΠΡΕΒΕΖΑΣ
6941695104
www.burano-camping.gr

Καλοκαιρινή απόδραση με σκηνή 
ή το τροχόσπιτό σας δίπλα στο κύμα!

Για camping με αντίσκηνο ή τροχόσπιτο διαθέτουμε ειδικά 
διαμορφωνένους χώρους με παροχή ηλεκτρικού ρεύματος - ύδρευση- 

αποχέτευση και parking σε σκιά.


